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نمایشگاه مشاغل، ارتباط
 نیروی کار جوان را

 با کارآفرینان برقرار می کند
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|   رییس شورای اسلامی استان البرز |

|  مصطفی غفوری | 
| فرماندار البرز |

| صفحه آخر | 

رئیس مرکز ملی مطالعات وزارت امور اقتصادی و دارایی :

صدور مجوزهای کاغذی 
ممنوع شد

| صفحه ۳ | 

| صفحه ۳ | 

| صفحه ۶ | 
رئیس خانه صمت البرز:

دولت برای حل مشکل صنایع البرز، بانک ها را وارد صحنه کند

| صفحه آخر | 

۹۵ درصد اراضی
 بزرگراه شمالی 

آزادسازی شد

| مهرداد کیانی | 
| شهردار کرج |

جویی  صرفه  پاداش  بر  گفت:علاوه  توانیر  شرکت  عامل  مدیر 
و  خودرو  نظیر  جایزه  میلیون   ۴۷ می شد  اعمال  قبوض  بر  که 
لوازم خانگی برای مشترکان خانگی خوش مصرف در نظر گرفته 

شده است.
عامل  مدیر  مشهدی  رجبی  مصطفی  مهر  خبرنگار  گزارش  به 
شرکت توانیر در نشست خبری با اصحاب رسانه گفت: اقداماتی 
برنامه   ۱۸۰ که  است  شده  گفته  نظر  در  بار  اوج  از  گذر  برای 
عملیاتی در ۶ محور که بخشی مربوط به توسعه نیروگاه ها است.
تا  دولت  ابتدای  از  برق  مگاوات  و ۳۰۰  هزار   ۸ داد:  ادامه  وی 

کنون به ظرفیت شبکه برق افزوده شد.
وی ادامه داد: صنایع انرژی بر مکلف به ساخت ۱۰ هزار مگاوات 
نیروگاه بودند که کمک شایانی به شبکه برق می کند. همچنین 
برنامه های  اند  نکرده  اقدامی  که  صنایعی   ۴ ماده  خصوص  در 
تنظیم شده ای وجود دارد که در حال هماهنگی با وزارت صمت 
اند  اقدام به ساخت نیروگاه کرده  هستیم همچنین صنایعی که 

معاف از برنامه مدیریت مصرف می شوند.
مدیر عامل شرکت توانیر در پاسخ به سوال مهر مبنی بر اینکه 
به  نیرو  وزارت  همتی   ۱۰۰ بدهی  پرداخت  برای  تدبیری  چه 
نیروگاه ها در نظر دارد، خاطر نشان کرد: اواخر سال گذشته ۳۰ 
اکنون  و  است  پرداخت شده  برق  تولید  بین شرکت های  همت 
بدهی وزارت نیرو به تولید کنندگان برق ۱۰۰ همت است که ۴۰ 
درصد مربوط به بانک ها و ما بقیه مربوط به تولید کنندگان است 
که طبق برنامه این بدهی باید طی ۳ سال تسویه شود. همچنین 
پیش بینی می شود که ۴۰ همت از طریق بورس انرژی در اختیار 
تولید کنندگان قرار دهیم و ما بقیه آن را از راه های دیگر تأمین 
مدیریت  تشویقی  برنامه های  با  رابطه  در  مشهدی  کنیم.رجبی 
برق در زمان اوج بار خاطر نشان کرد: پاداش صرفه جویی مطابق 
قبل است و مشترکان می توانند با کاهش مصرف پاداش بگیرند.
وی ادامه داد: علاوه بر پاداش صرفه جویی که بر قبوض اعمال 
برای  خانگی  لوازم  و  خودرو  نظیر  جایزه  میلیون   ۴۷ می شد 

مشترکان خانگی خوش مصرف در نظر گرفته شده است.
هیئت  مصوبه  اساس  بر  کرد:  نشان  خاطر  توانیر  عامل  مدیر 
مدیریت  در  مشارکت  ساعت   ۵ که  کشاورزی  چاه های  وزیران 
رایگان  آنها  برق  مانده  باقی  ساعت   ۱۹ باشند،  داشته  مصرف 
است. در صورتی که مشارکت بیشتر از ۵ ساعت باشد، پاداش 

نقدی شامل آنها خواهد شد.

مرکز  توجهی  قابل  تعداد  اکنون  هم  اینکه  به  اشاره  با  وی 
استخراج رمز ارز وجود دارد، خاطر نشان کرد: در حال حاضر ۸ 
هزار مرکز غیرمجاز رمزارز شناسایی شد و ۸۰۰ مگاوات معادل 
مصرف این ماینر ها بوده که برای تأمین آن باید ۱۱۰۰ مگاوات 

نیروگاه را ایجاد شود.
این دستگاه ها  قانون جدید  بر اساس  ادامه داد:  رجبی مشهدی 
امحا می شود و معادل ۱۰۰ برابر تعرفه های برق جریمه می شوند. 
موارد مجاز نیز بر اساس ضوابط ۱۲ شب تا ۷ صبح از ماینر ها 
استفاده کنند و اگر از تابلو برق سبز خرید کنند محدودیتی ندارند.

وی با تاکید بر اینکه تعرفه برق در سال جاری تغییر پیدا نمی کند، 
خاطر نشان کرد: مشترکانی که بر اساس الگوی مصرف، مصرف 
برق داشته باشند تعرفه آنها یارانه ای محاسبه می شود و افرادی 
که بیش از الگوی مصرف، مصرف برق داشته باشند تعرفه آنها 

به صورت پلکانی محاسبه می شود.
اقلیم  هر  در  الگو  از  مصارف  میزان  مسؤول  مقام  این  گفته  به 
درصد   ۲.۵ می یابد.  افزایش  نیز  تعرفه  میزان  یابد  افزایش 
است  مشترک  میلیون  یک  از  کمتر  تعدادشان  که  مشترکان 

دوبرابر الگو مصرف می کنند.
کرد:  اضافه  ماه،  از خرداد  ادارات  تغییر ساعت  با  رابطه  در  وی 
را  کاری  ساعت  تغییر  وزیران  هیأت  مصوبه   ۴ ماده  اساس  بر 
اطلاع  بیفتد  اتفاق  زمینه  این  در  تغییری  اگر  و  داشت  خواهیم 
رسانی خواهد شد. همچنین از ۱۵ خرداد تغییر ساعت کاری را 

خواهیم داشت.
بخش  که  است  این  ما  برنامه  کرد:  اضافه  توانیر  عامل  مدیر 
خصوصی در صادرات و ترانزیت برق مشارکت کند. در گام اول 
مگاوات   ۳۰۰ ظرفیت  با  عراق  و  ترکیه  و  پاکستان  افغانستان، 
سرمایه گذاری  توسعه  به  این  قطعاً  دارد.  وجود  صادرات  امکان 
تجدیدپذیر ها کمک خواهد کرد و بر این اساس تولیدکنندگان 
برق تجدیدپذیر می توانند ۸ ماه برق خود را صادر کنند و ۴ ماه 

دیگر برق را در تابلو برق عرضه کنند.
را  تبادل برق  وی خاطر نشان کرد: سال گذشته ۶۰۰ مگاوات 
با ترکیه داشتیم. برنامه ریزی کردیم برای نهایی کردن بخش 
ترکیه  کشور  در  منطقه ای  بازار  با  برق  فروش  و  خرید  تجاری 
ترکیه  با کشور  تجارت  امکان  نهایی شود  اگر  که  معرفی شده 
از  برق  واردات  مگاوات   ۵۰۰ می کنیم  پیش بینی  است.  فراهم 

کشوره ای ترکمنستان و ارمنستان داشته باشیم.

»پنجشنبه«  روزهای  تعطیلی  خصوص  در  ایران  اصناف  اتاق  رییس 
تعطیلی  و  دارند  دنیا  با  لحظه  به  لحظه  مراودات  به  نیاز  اصناف  گفت: 

»پنجشبه ها« به نوعی خود تحریمی است.
مجتبی  ایران،  اصناف  اتاق  از  نقل  به  مهر  خبرگزاری  گزارش  به 
دولت،  از  اصناف  مطالبات  از  بخشی  تأمین  به  توجه  با  گفت:  صفایی 
اصناف  اتاق های  نظارت  و  بازرسی  واحدهای  لجستیک  زیرساخت های 
سراسر کشور افزایش یافته است که امروز نیز در مرحله دوم این طرح، 
این  به  موتورسیکلت  دستگاه   ۵۰۰ خودرو،  تعدادی  تخصیص  از  پس 
واحدها اختصاص یافت تا مقدمه ای در بازرسی های هدفمند و سامانه ای 

بوده و روند رسیدگی به شکایات مردمی را افزایش دهد.
رئیس اتاق اصناف ایران افزود: با توجه به تصمیم سال گذشته مبنی بر 
عدم حضور نمایندگان اتاق بازرگانی، اتاق تعاون و اتاق اصناف ایران در 
ستاد تنظیم با پیگیری های انجام شده، خوشبختانه نماینده اتاق اصناف 
ایران در نشست بعدی ستاد تنظیم بازار کشور حضور خواهد داشت و در 
آن جلسه در خصوص وصول باقی مانده مطالبات اصناف از محل اجرای 

تبصره ۷ ماده ۷۲ قانون نظام صنفی پیگیر خواهیم بود.
صفایی همچنین با اشاره به تفاهمنامه اتاق اصناف ایران و سازمان صنایع 
کوچک و شهرک های صنعتی ایران گفت: اتاق اصناف استان همدان با 
اقدامات و تفاهم نامه ای که با شهرداری این استان داشته اند، عملکردی 
موفق را در ایجاد شهرک های صنفی به منظور ساماندهی صنوف خدماتی 
در محدوده شهری رقم زدند. این نمونه موفق را مورد تقدیر قرار می دهیم 
شهرک های  این  از  اصناف  نمایندگان  هیأت  بازدید  برای  برنامه ای  و 

صنفی خواهیم داشت که جزئیات آن به زودی اطلاع رسانی می شود.
رئیس اتاق اصناف ایران تاکید کرد: در طرح ایجاد شهرک های صنفی 
این  و  برده نشود  به کار  بسیار مهم است که عبارت »اصناف مزاحم« 
عبارت به »صنوف فنی« اصلاح شود. چرا که کاسب حبیب الله است و 
پیامبر اکرم )ص(، کسی که برای تأمین هزینه های زندگی از خانه خارج 
شود و عصر به منزل نیاید را هم سطح شهید دانسته اند؛ لذا منزلت کسب 
بسیار  مشاغل  این  دانستن  مزاحم  و  است  بالا  اندازه  این  تا  روز حلال 

مذموم است و باید اصلاح شود.
اصناف  اتاق های  رؤسای  همکاری  ظرفیت  بر  تاکید  با  همچنین  وی 
با  که  در جلسه ای  کرد:  تصریح  بهبود وضعیت شهرک های صنفی،  در 
وزیر صنعت، معدن و تجارت داشتیم بر این مهم تاکید و پیشنهاد شد 
اولویت دار، رؤسای  یا صنعتی  که حداقل در ۱۰ شرکت شهرک صنفی 
هیأت  در  غیرموظف  عضو  عنوان  به  استان  مرکز  آن  اصناف  اتاق های 
مدیره همکاری کنند. از سوی دیگر، یکی از اعضای هیأت رئیسه اتاق 
اصناف ایران یا خود بنده نیز عضو هیأت مدیره کشوری خواهیم بود تا 
اگر در یکی از شهرستان ها چالشی پیش بیاید، از آن جایگاه بتوان مورد 
رسیدگی قرار داد. این روش به »جهش تولید با مشارکت مردم« که از 

سوی مقام معظم رهبری به عنوان شعار سال ۱۴۰۳ مطرح شده است، 
کمک شایانی خواهد کرد.

وی بیان کرد: مشکلات عدیده ای امروز در حوزه توزیع کالاهای اساسی 
وجود دارد نشأت گرفته از مافیایی است که در نظام توزیع پیش آورده اند و 
اجازه نمی دهند که اصناف به این حوزه ورود پیدا کرده و توزیع را سامان 
دهند. خوشبختانه طی تفاهم نامه ای که اتاق اصناف ایران با وزارت جهاد 
کشاورزی امضا کرده است، قرار شد این تابو شکسته شود. اما اجرای آن 
با مباشرت اتحادیه، از یک سو هزینه آور بوده و از سوی دیگر مشکلات 
را در کرمانشاه  نمونه موفقی  ما  اتحادیه ها پیش می آورد.  برای  مالیاتی 
اجرا کرده ایم که می تواند به عنوان الگو به سایر اتاق ها معرفی شود. اما 
لازم است تا توزیع کالای اساسی توسط اصناف از سوی ستاد تنظیم بازار 

کشور تصویب و ابلاغ شود.
رئیس اتاق اصناف ایران همچنین به موضوع نان اشاره کرد و گفت: با 
توجه به اینکه بیشترین میزان قاچاق معکوس )قاچاق از کشور به بیرون 
مرزها( پس از سوخت، متعلق به آرد است و نیز از آنجایی که کیفیت آرد 
و نان در جای جای کشور متفاوت است، لذا پیشنهاد ما آزادسازی نرخ نان 
و واریز یارانه به حساب سرپرستان خانوار است. اما با توجه به موضوعات 
مهم حوزه نان، به تازگی کارگروه آرد و نان در اتاق اصناف ایران تشکیل 
شده است که اعضای آن متشکل از فعالان همین حوزه از شهرستان های 
مختلف هستند. همچنین به زودی نشستی با معاون اول رئیس جمهور 

خواهیم داشت تا به موضوعات تخصصی این صنف رسیدگی شود.
گذشته  سنوات  طبق  گفت:  نیز  بانکی  تسهیلات  خصوص  در  صفایی 
اگرچه برخی از صنایع، زیان انباشته دارند، اما همواره تسهیلات بانکی 
بانک ها  در حال حاضر،  اما  است.  یافته  اختصاص  واحدهای صنعتی  به 
پیشنهادات جدیدی برای ارائه تسهیلات به اصناف دارند. چراکه بازگشت 
تسهیلات و پرداخت اقساط توسط اصناف معمولًا ۱۰۰ درصد است؛ مگر 
مورد خاصی پیش بیاید. بنگاه های صنفی تولیدی قابلیت رقابتی دارند لذا 

امسال حتماً باید مورد توجه بانک ها قرار گیرند.
ایران در خصوص تعطیلی روزهای »پنجشنبه« نیز  اتاق اصناف   رئیس 
تعطیلی  و  داریم  دنیا  با  لحظه  به  لحظه  مراودات  به  نیاز  اصناف  گفت: 
از  را  بازار  این  ایام هفته  در  روز  »پنجشبه ها«، منجر می شود که چهار 
لذا  می افزاید؛  تحریمی ها  خود  به  نوعی  به  طرح،  این  و  بدهیم  دست 
پیشنهاد اتاق اصناف ایران، این است که به جای روز »پنجشنبه«، روز 
»شنبه« تعطیل شود. موضع اتاق اصناف ایران در این باره مشخص است 
و پس از دسته بندی کردن اطلاعات لازم، این موضوع را به کمیسیون 
اجتماعی مجلس و ریاست محترم مجلس شورای اسلامی اعلام خواهیم 
کرد. امیدواریم که در سال پیش رو، مجموعه دولت و مجلس همکاری 
بیشتری با اصناف داشته باشند تا همه با هم در مسیر تحقق شعار سال 

تحت عنوان »جهش تولید با مشارکت مردم« حرکت کنیم.

مدیر عامل شرکت توانیر :

در مصرف برق صرفه جویی کنید خودرو ببرید
رییس اتاق اصناف ایران:

تعطیل کردن روزهای پنجشنبه »خودتحریمی« است

رئیس مرکز صدور گواهینامه پلیس راهور :

طرح صدور گواهینامه یک روزه موتورسیکلت 
درحال اجراست



سرمقاله

حدود یک هفته پس از عملیات وعده صادق جمهوری اسلامی ایران علیه رژیم 
صهیونیستی، آهارون هالیوا، رئیس رکن اطلاعات نظامی اسرائیل از مسئولیت 
خود استعفا داد. استعفای این فرد، نشانه روشن از واقعیت هایی است که قبلا بارها 
مورد اشاره قرار گرفته بود اما صهیونیست ها سعی می کردند به طرق مختلف آن 

را پنهان کنند.
استعفای هالیوا چند دلیل دارد که همه آنها به ضعف و ناتوانی رژیم صهیونیستی 
همواره  این  از  پیش  است.  مرتبط  صحنه ها  تمام  در  آنها  جدی  شکست  و 
منتشر  رژیم صهیونیستی  و سیاسیون  نظامیان  میان  اختلافات  از  گزارش هایی 
می شد و بعضا اخبار مشخصی هم درباره این اختلافات به صورت جسته گریخته 
پراکنده  خیلی  به صورت  خبرهایی  هم  دیگر  سوی  از  می کرد.  درز  رسانه ها  در 
فرامین  اجرای  و  کار  ادامه  برای  صهیونیستی  رژیم  نظامیان  ناتوانی  درباره 
کردن  مخفی  با  می کوشید  بسیار  رژیم  این  ولی  می شد  منتشر  اسرائیل  دولت 
نیز در مقابل  و  از خود در صحنه غزه  واقعیت ها همواره چهره قدرتمندی  این 
سایر گروه های مقاومت در منطقه نشان دهد. حتی مقامات صهیونیست مواضعی 
همه  به رغم  رفح  به  حمله  برای  آنها  عزم  بیانگر  ظاهر  در  که  می کردند  اتخاذ 
مخالفت های جهانی بود و همچنین به تحرکاتی دست می زدند که وانمود کنند 
در حال آماده سازی برای جنگ با لبنان هستند اما الان مشخص شده همه اینها 
در  صهیونیستی  رژیم  ناگوار  وضعیت  بر  گذاشتن  سرپوش  برای  بوده  اقداماتی 
تمام زمینه ها. اما عملیات وعده صادق جمهوری اسلامی ایران و ضربه جانانه ای 
و  داد  باد  بر  را  تل آویو  نقشه های  این  تمام  وارد شد،  رژیم صهیونیستی  به  که 
این  اسرائیل، همه ضعف های  نظامی  اطلاعات  رکن  رئیس  استعفای  با  اکنون 
رژیم آشکار شده است. آنها ابتدا تلاش کردند ضرباتی را که از ناحیه عملیات 
تنبیهی جمهوری اسلامی ایران دریافت کردند مثل سایر خبرها تکذیب کنند و 
اما به تدریج واقعیت ها علنی شد و حتی  آسیب پذیری خود را مخفی نگه دارند 
به  تحلیل ها  تجزیه  و  ماهواره ای  تصاویر  از  استفاده  با  غربی  رسانه های  برخی 
دفاعی  تجهیزات  بالاترین  وجود  با  که  ایران  اسلامی  کاری جمهوری  ضربات 
یکی  خبرها  این  انتشار  کردند.  اذعان  شد،  وارد  نواتیم  نظامی  پایگاه  به  غرب 
استعفا  به سمت  هالیوا  آهارون  فراهم کرد که  از دیگری طبیعتا شرایطی  پس 
حرکت کند اما این استعفا نیز کوشش دیگری است تا به جای این که ساختار رژیم 
صهیونیستی متهم به ناکارآمدی شود، ضعف ها را به یک فرد ارتباط دهند. این 
در حالی است که وقایع اخیر نشان از ضعف اسرائیل و درستی گزارش ها درباره 

آسیب پذیری بالای این رژیم دارد.
 البته واقعیت بالاتر از این است و کل ارتش اسرائیل باید اعتراف کند که ناتوان 
است. استعفای کنونی باوجود افشای بسیاری از ضعف ها خودش مسأله ای است 
که نباید اذهان را از واقعیت اصلی دور کند. افکار عمومی جهان و همه کسانی که 
موضوع فلسطین را دنبال می کنند، باید بدانند صهیونیست ها در طوفان الاقصی 
ضربه اول را خوردند و در حالی که هنوز نتوانسته بودند این شکست را هضم 
کنند، ضربه کاری وعده صادق را متحمل شدند و این عملیات آنها را به انتهای 
کار رساند و الان اسرائیل نه فقط قادر به ترمیم شکست های گذشته نیست بلکه 

به قهقرا رفته است. 
باید گفت با توجه به شرایط موجود چه در داخل سرزمین های اشغالی و چه در 
ناتوانی  به  نفع مقامات صهیونیست است که هرچه زودتر  به  بین المللی  عرصه 
خودشان اعتراف کنند، چراکه هرچه دیرتر شود بیشتر در این باتلاق فرو می روند. 
به  توجه  با  آینده  در  و  نیست  تصور  قابل  اسرائیل  برای  آینده ای  هیچ  اکنون 
جنایاتی که این رژیم مرتکب شده هیچ امکانی برای حیات ندارد. تنها اتکای 
آنها به نیروی نظامی و حمایت های غرب بود اما نیروی نظامی آنها که به شدت 
شکست خورد و غربی ها نیز دیگر در حمایت از این رژیم تردید دارند، همه اینها 

پایان رژیم صهیونیستی را بیش از همیشه نزدیک کرده است.

نشانه های پایان رژیم منحوس
جعفر قنادباشی / تحلیلگر مسائل بین الملل

میهنآ ن00مار
<<<<<<<<<<< <<<<<<<<<<<< اروزنامه >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>

اخبار  شماره ۲۱۴۷۲
چهارشنبه
۵ اردیبهشت ۱۴0۳ 

و  شهید  بنیاد  مردمی  های  مشارکت  و  مددکاری  معاون 
امور ایثارگران کشور گفت: معیشت و سالمندی از مباحث 
مهم جامعه ایثارگری است که با برنامه ریزی دقیق دراین 

زمینه درتلاش برای حل مشکلات هستیم .
محمود پاکدل  در آیین تودیع و معارفه مدیرکل بنیاد شهید 
و امور ایثارگران استان البرز افزود: در برنامه هفتم توسعه 
مقرر شده ظرف مدت یک سال نسبت به بازنگری قوانین 
با هدف انطباق آن براساس نیازهای روز ایثارگران اقدام 

و برای تصویب به مجلس شورای اسلامی ارایه شود .

سنین  در  گرانقدر  شهدای  والدین  اکنون  کرد:  بیان  وی 
سالمندی هستند بطوریکه ما ۶۴۹ هزار جانباز و ۶۱ هزار 
همسر شهید درقید حیات داریم که درسنین کهنسالی قرار 
دارند بطوریکه نیازهای این عزیزان با بقیه جامعه متفاوت 

است .
پاکدل میزان بودجه سالجاری بنیاد شهید وامور ایثارگران 
کشور را ۹۰ هزار میلیارد تومان عنوان کرد و گفت: قوانین 
تصویب شده با اعتبارات مطابقت ندارد چراکه براین اساس 

باید بنیاد شهید اعتبار ۲۲۰ همت را داشته باشد .

به  بودن  پایین  دلیل  به  جاها  دربرخی  آورشد:  یاد  وی 
عزیزان ایثارگر خدمت شایسته نشده و در بحث ماده ۳۸ 

درتلاش هستیم تا معوقات پرداخت شود .
پاکدل گفت: دربحث مستمری والدین شهدا اقداماتی شده 
مواجه  کمی  مشکل  با  بزرگواران  این  معیشت  تامین  تا 
شود و دست اندرکاران امور بنیاد شهید و ایثارگران کمتر 
شرمنده آنان شود. وی درادامه با اشاره به عملیات وعده 
نظامی  تجهیزات  کمترین  دارای  روزگاری  گفت:  صادق 
اسراییل  به سمت  پهپاد  و  موشک  امروز صدها  و  بودیم 
شلیک می شود که اقتدار کشور مرهون خون پاک شهدا 

است.
وی یاد آورشد: بنیانگذار انقلاب اسلامی انقلابی را طراحی 
کشورها  سایر  به  نظامی  ابزار  و  جنگ  بدون  که  داشتند 

صادر شده است .
ریزی  برنامه  و  منابع  مدیریت  توسعه  معاونت  سرپرست 
بنیاد شهید و امور ایثارگران کشور تاکید کرد: باید قدردان 
نظامی  اعتلای  و  حفظ  راه  در  و  بود  ها  جانفشانی  این 

اسلامی هرچه بیشتر گام برداشت .
و  قدردانی  از زحمات » سلیمان رستمیان »  آیین  دراین 
بنیاد  رییس  و  جمهور  رییس  معاون  ازسوی  حکمی  طی 
شهید و امور ایثارگران کشور« امیر حسین دانش کهن » 
به سمت سرپرست اداره کل بنیاد شهید و امور ایثارگران 

استان البرز منصوب شد.

معاون بنیاد شهید کشور:

معیشت و سالمندی از مباحث مهم
 جامعه ایثارگری است

سرپرست اداره کل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان البرز :

تخصیص بودجه استان ها 
منوط به اجرای برنامه عملیاتی است

 رییس شورای اسلامی استان البرز :

البرز نیاز به تصفیه خانه های
 لوکال دارد

سرپرست اداره کل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان البرز گفت: اگر بخواهیم در محیطی 
سالم کار کنیم باید حفظ ارزش های اسلامی را سرلوحه کار خود قرار دهیم.

امور  و  شهید  بنیاد  کل  اداره  اداری  شورای  نشست  اولین  در  کهن  دانش  امیرحسین 
ایثارگران استان البرز که در سالن جلسات این اداره کل برگزار شد، ضمن تبریک عملیات 
که  مقدس  دفاع  دوران  عملیات های  مانند  عملیات  این  گفت:  صادق  وعده  غرورآفرین 
رزمندگان با مجاهدت های خود حماسه خلق می کردند غرورآفرین بود و رژیم غاصبی که 

جسارت کرده بود با قدرت جوابی کوبنده دریافت کرد.
سرپرست اداره کل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان البرز با اشاره به اینکه جمهوری 
اسلامی ایران این مهم را به دنیا فهماند که جرأت جسارت به کشور ما وجود ندارد، تصریح 
کرد: اقدامات بزرگ و تأثیرگذاری در استان البرز انجام شده که حاصل تلاش های خادمان 
شهدا در استان است، بنیاد البرز نیروهای توانمندی دارد و کارهای بزرگی توسط آنها انجام 

و افتخارات بزرگی کسب شده که باید دیده شود و ادامه پیدا کند.
وی مطرح کرد: در آینده باید با برگزاری جلسات تخصصی چارچوبی مشخص برای رفع 
مشکلات تعریف و برای تحقق آنها تلاش کنیم تا به تعادلی در این زمینه دست یابیم و 
بتوانیم از فرصت در اختیار برای خدمت به ایثارگران استفاده کنیم. تکریم ایثارگران یکی 
از مهمترین اولویت ها و انتظارات از کارکنان است زیرا ایثارگران از بهترین بندگان خدا 

هستند و باید نحوه برخورد با آنها را بیاموزیم.
دانش کهن بیان کرد: بنیاد شهید و امور ایثارگران با سایر دستگاه ها متفاوت است چراکه 
و  امنیت  و  اسلامی  نظام  ارزش های  حفظ  راه  در  که  هستند  افرادی  آن  هدف  جامعه 
آرامش ما از بهترین دارایی خود گذشتند، لذا لایق بهترین ها هستند. ما هم وظیفه خدمت 
آنها را تکریم و به  باید به بهترین نحو ممکن  ایثارگران را بر عهده داریم و  رسانی به 
با این عزیزان برخورد کنیم، حتی اگر نتوانیم خدمت قانونی  شایسته ترین شکل ممکن 

به آنان ارائه دهیم.
سرپرست اداره کل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان البرز عنوان کرد: تخصیص بودجه 
استان ها منوط به اجرای برنامه عملیاتی است، لذا همچون سال های گذشته که البرز در 
این حوزه موفق عمل کرده باید با رفع مشکلات معدود موجود، نسبت به اجرای برنامه 
عملیاتی اهتمام داشته باشیم. خدمت به بندگان خدا از آموزه های دین ماست بنابراین باید 

فرصت را غنیمت بشماریم و خدمتی در شأن ایثارگران به آنها ارائه دهیم.
وی با اشاره به اینکه اگر بخواهیم در محیطی سالم کار کنیم باید حفظ ارزش های اسلامی 
را سرلوحه کار خود قرار دهیم، نظم و انضباط را عاملی مهم برای افزایش کیفیت خدمت 
پویایی  و  کیفیت  افزایش  برای  تکنیک  یک  این  افزود:  و  دانست  ایثارگران  به  رسانی 
زمانبندی  با  و  احصا  تخصصی  صورت  به  باید  مشکلات  اول  درجه  در  است.  سازمان 
قابل ملاحظه ای  پیشرفت  این صورت  در  رفع شوند،  با همکاری یکدیگر  کار  تقسیم  و 

خواهیم داشت.

 رییس شورای اسلامی استان البرز گفت: ضوابط استقرار مراکز دفن نخاله های ساختمانی بسیار 
سختگیرانه در نظر گرفته شده و نیازمند بازنگری است.

علیرضا قره حسنلو در نشست سازمان حفاظت محیط زیست با شورای عالی استان ها که به صورت 
وبیناری برگزار شد، به نمایندگی از پهنه های استان های سمنان، قزوین، تهران، البرز و زنجان گفت: 
منظور  به  را  مواردی  بنابراین  یکدیگر هستند،  مشابه  مذکور  پهنه های  در  ما  و مشکلات  مسائل 

استفاده از ظرفیت های موجود برای جذب تسهیلات و اعتبارات مطرح می کنم.
وی موضوع اول را استفاده از تسهیلات صندوق ملی محیط زیست برای ایجاد تصفیه خانه های 
از  بسیاری  می توانیم  اقدام  این  انجام  با  کرد:  مطرح  و  عنوان  روستاها  و  در سطح شهرها  لوکال 
معضلات محیط زیستی را برطرف کنیم، به ویژه در جاده چالوس و حوزه طالقان. با توجه به اینکه 
برخی روستاها در حوزه آبریز شهر تهران هستند و نیز محدودیت هایی که شورای عالی امنیت ملی 

ایجاد کرده، نیاز به تصفیه خانه های لوکال داریم.
رئیس شورای اسلامی استان البرز بیان کرد: موضوع بعدی استفاده از تسهیلات صندوق ملی محیط 
زیست برای بهسازی ناوگان حمل و نقل عمومی است زیرا بیش از ۷۰ درصد آلودگی شهرها به 
این دلیل است که عمر بسیاری از وسایل و امکانات لازم برای حمل و نقل عمومی گذشته است؛ 
بنابراین نیاز به نگاه ویژه به این موضوع محیط زیستی و اعطای تسهیلاتی در حوزه صندوق ملی 

محیط زیست احساس می شود.
قره حسنلو با بیان اینکه موضوع بعدی جرایم صنایع آلاینده یا مالیات سبز است که طی چند سال 
اخیر کمتر به حساب شهرداری ها و دهیاری ها واریز شده است، اظهار کرد: عدم وجود سایت مدیریت 
پسماند ویژه یکی از مشکلات موجود است که غالباً پیمانکار وجود دارد اما زمین اختصاص پیدا 
نمی کند تا بتوانیم از آن برای ایجاد سایت مدیریت پسماند و بازیافت استفاده کنیم که امید است 

این دغدغه با همراهی شما رفع شود.
وی خطاب به رئیس سازمان حفاظت محیط زیست کشور گفت: با حضور شما در شهرک صنعتی 
اشتهارد در دومین سفر ریاست جمهور به استان البرز و دستورات ویژه ای که صادر شد، با همکاری 
دستگاه قضائی اتفاقات خوبی افتاد و سطح آلودگی کاهش یافت. خانه های محیط زیست گاهاً در 
اما دستور داده شده که فعلًا این امر متوقف شود تا کیفی سازی  سطح روستاها و شهرها ایجاد 

صورت گیرد.
خانه های  ایجاد  کنار  در  امر  این  می رود  انتظار  اینکه  بیان  با  البرز  استان  اسلامی  شورای  رئیس 
محیط زیست دنبال شود، عنوان کرد: ضوابط استقرار مراکز دفن نخاله های ساختمانی به ویژه برای 
بازنگری بسیار سختگیرانه در نظر گرفته شده است، به خصوص در استان های کوچک و پرتراکم که 
درخواست می شود نگاه و بازنگری ویژه ای به این موضوع انجام شود. قره حسنلو خاطرنشان کرد: 
به دلیل نداشتن زمین در جاده پرتردد چالوس و عدم امکان تفکیک زباله ها، مشکلاتی ایجاد شده 
است که با توجه به اینکه منطقه محافظت شده است و مصوبه شورای عالی امنیت ملی را نیز دارد، 
خواهشمندیم مساعدتی شود تا زمینی برای تفکیک زباله در اختیار دهیاری ها قرار گیرد. همچنین 

امیدواریم ساختار جدید ادارات محیط زیست شهرداری ها نیز مورد پیگیری قرار گیرد.

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان البرز:

مسائل مرتبط با رضایتمندی مردم در اولویت 
کاری ما قرار دارد

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان البرز گفت : مسائل مرتبط با رضایتمندی 
مردم در اولویت کاری ما قرار دارد.

 دکتر مسعود خواجه وند ، مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان البرز اولویت های 
این شرکت را تشریح کرد.

 ، البرز  استان  در  برق  با حوزه  مرتبط  به موضوعات  باتوجه   : وند گفت  دکتر خواجه 
نخستین  انشعابات مشترکین  ، نصب  استان  مردم  و  با هدف رضایتمندی مشترکین 
وضعیت  بهبود   ، دوم  اولویت   . باشد  می  شرکت  این  کاری  های  برنامه  در  اولویت 
روشنایی معابر استان می باشد که استفاده از ظرفیت پیمانکاران کشوری در دستور 

کار قرارگرفته است.
ایشان در ادامه افزودند :با توجه به نزدیک شدن زمان اوج بار سال ۱۴۰۲ در روزهای 
گرم سال، برنامه ریزی های مدونی در حال انجام می باشد تا ان شاءاله بتوانیم عبور 

موفقی از پیک بار سال ۱۴۰۳ داشته باشیم.
دکتر خواجه وند در پایان موضوعات پیرامونی مانند توسعه مباحث انرژی های نو را نیز 

از برنامه های در دستور کار این شرکت بیان کردند.
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جامعه  شماره ۳۱۴۷۲
چهارشنبه
۵ اردیبهشت ۱۴0۳ 

محیط  بهبود  و  پایش  مطالعات،  ملی  مرکز  رئیس 
دارایی گفت: طبق  اقتصادی و  امور  کسب و کار وزارت 
کاغذی  مجوزهای  تمامی  شده  صادر   که  دستورالعملی 
الکترونیکی  به صورت  این پس مجوزها  از  و  جمع آوری 

صادر می شود.
به گزارش خبرگزاری تسنیم از کرج، سیدامیر سیاح ظهر 
امروز در نشست اخذ شناسه یکتا برای پروانه های کسب و 
کار که در سالن جلسات اداره کل اموراقتصادی و دارایی 
میلیون  از ۲  بیش  اینکه  بیان  با  برگزار شد،  البرز  استان 
پروانه کاغذی کسب و کار در کشور وجود دارد که همه 
آنها می بایست تبدیل به پروانه های الکترونیکی شوند، 
و  کسب  کاغذی  پروانه های  از  تعداد  داشت:  این  اظهار 
آنها  تمام  جاری  ماه  اردیبهشت   ۲۵ تا  می بایست  کار 

الکترونیکی و دارای شناسه یکتا شود.
وی افزود: از ۲۶ اردیبهشت ماه جاری عدم توجه به این 
است که  بدون مجوز  وکار  فعالیت کسب  منزله  به  مهم 
اقدامات موثر داشته  تا  براساس قانون در تلاش هستیم 

باشیم.
سیاح تصریح کرد: تاکنون تعداد مجوزهای الکترونیکی و 
تعداد شناسه یکتا به ۴۰۰ هزار فقره رسیده و روند شناسه 
یکتا توسط دستگاه های مختلف  با توجه به هشدارهایی 

که صادر شده رو به رشد است.

همچنان  بخش  این  در  پیشتاز  استان های  افزود:  وی 
هستند  جنوبی  خراسان  و  همدان  گیلان،   لرستان، 
عمل  ضعیف  بخش  این  در  ایلام  و  بوشهر  گلستان،  و 
اقتصادی  امور  وزارت  کار  و  کسب  مرکز  می کنند.رئیس 
بویراحمد،  و  قم، کهگیلویه  اردبیل،  بیان کرد:  دارایی   و 
تهران، زنجان و البرز در  تلاش برای  بالا بردن رتبه خود 

در صدور مجوز های الکترونیکی و شناسه یکتا  هستند.
اتمی،  انرژی  استاندارد،  ملی  سازمان  کرد:  بیان  سیاح 

نفت،  وزارت  پزشکی،  نظام  جوانان،  و  ورزش  وزارت 
جمله  از  دامپزشکی  نظام  و  کشاورزی  مهندسی  نظام 
خوبی  همکاری  بخش  این  در  که  هستند  دستگاه هایی 
داشته و اقدام به صدور مجوز الکترونیکی و شناسه یکتا 

کرده اند.
تمامی  شده  صادر ه    که  دستورالعملی  طبق  افزود:  وی 
از این پس  مجوزها به  مجوزهای کاغذی جمع آوری و 

صورت الکترونیکی صادر می شود.

رئیس مرکز ملی مطالعات، پایش و بهبود محیط کسب و کار وزارت امور اقتصادی و دارایی :

صدور مجوزهای کاغذی ممنوع شد
نایب رئیس کمیسیون کشاورزی مجلس :

گزارش تحقیق درباره عملکرد سازمان حفظ 
نباتات به قوه قضائیه ارسال شد

ارسال گزارش  و  تکمیل  از  نباتات  از سازمان حفظ  و تفحص  رئیس هیأت تحقیق 
تحقیق و تفحص عملکرد سازمان حفظ نباتات به قوه قضائیه خبر داد.

علیرضا عباسی، رئیس هیأت تحقیق و تفحص از سازمان حفظ نباتات  از موافقت 
در  جهادکشاورزی  وزارت  از  تفحص  و  تحقیق  گزارش  ارجاع  با  مجلس  نمایندگان 
خصوص عملکرد این سازمان در ممانعت از تولید سموم کشاورزی داخلی و واردات 

نمونه خارجی آن، به قوه قضاییه خبر داد.
عباسی افزود: در جلسه علنی گزارش کمیسیون کشاورزی درباره تحقیق و تفحص از 
وزارت جهاد کشاورزی در خصوص عملکرد سازمان حفظ نباتات در ممانعت از تولید 
نامه  آئین  سموم کشاورزی داخلی و واردات نمونه خارجی آن در اجرای ماده ۲۱۴ 
داخلی مجلس در دستورکار قرار گرفت که با موافقت ۱۶۷ نفر از وکلای ملت، این 

گزارش به قوه قضائیه ارجاع شد.
با  نباتات  آنجا که سازمان حفظ  از  رئیس کمیسیون کشاورزی مجلس گفت:  نایب 
ایمنی غذایی و سلامت مردم و ایجاد بیماری هایی مثل سرطان، ناباروری، جهش های 
ژنتیکی، نقص جنین، مشکلات تنفسی به صورت مستقیم و غیرمستقیم ارتباط دارد 

این تحقیق تفحص در دستور کار قرار گرفت.
وی ادامه داد: تخلفات متعددی از جمله در تخصیص و تأمین ارز ترجیحی، واردات 
سموم ممنوعه و تقلبی، صدور مجوزها و تایید سموم زیستی و قرنطینه های گیاهی 
احصا گردید که جهت برطرف نمودن و جلوگیری از تکرار آنها اصلاح قانون حفظ 

نباتات کشور مصوب سال ۱۳۴۶ ضروری می باشد.
این مقام مسؤول افزود: قطعاً بدون این تغییرات و تحولات اساسی، استمرار وضعیت 
آن  تبع  به  و  انسانی  امراض  افزایش  در  ویژه  به  بیشتر  وخامت  بر  فعلی،  و  گذشته 

افزایش هزینه های درمانی جامعه خواهد افزود.
شایان ذکر است این گزارش با ۱۶۷ رأی موافق، ۱۹ رأی مخالف و ۷ رأی ممتنع از 

مجموع ۱۹۳ رأی مأخوذه، به قوه قضاییه ارجاع شد.

مدیر کل میراث فرهنگی،گردشگری و صنایع دستی استان البرز   :

مستحکم سازی بنای شبستان امامزاده 
سلیمان )ع( البرز انجام می شود

با مشارکت کانون پرورش فکری البرز انجام می شود؛

اجرای برنامه های فرهنگی و اجتماعی 
ویژه خانواده و بانوان در البرز

البرز  گفت: در تفاهم با  مدیر کل میراث فرهنگی،گردشگری و صنایع دستی استان 
اداره کل اوقاف و امور خیریه استان، اعتبارات مطالعات طرح مرمت و استحکام سازی 

بنای شبستان امامزاده سلیمان)ع( تخصیص داده شد.
از  البرز  استان  صنایع دستی  و  گردشگری  میراث فرهنگی،  کل  مدیر  خاکی،   رحیم 
و  کرد  دیدار  شهرستان  این  دادستان  و  محترم  جمعه  امام  با  اشتهارد،  شهرستان 
مجموعه  سلیمان)ع(،  امامزاده  جمله  از  این شهرستان  تاریخی  بناهای  از  همچنین 

صیادیه، مسجد جامع اشتهارد و مجتمع گردشگری روستای جارو بازدید کرد. 
رحیم خاکی افزود: بر اساس اعتبارات ابلاغ شده، امسال بخشی از مرمت امامزاده 
سلیمان پیش برده می شود که در فاز اول مطالعات و استحکام سازی بنای شبستان 

است.
از  بازدید  این  در  البرز  استان  فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی  میراث  مدیر کل 
و  کرد  تأکید  ها  این طرح  موانع  رفع  بر  و  بازدید  گردشگری شهرستان  پروژه های 
گفت: امسال امید می رود با پیشبرد طرح های گردشگری اشتهارد از جمله مجموعه 
افق  در  تحولی  اشتهارد  صخره ای  دستکندهای  پروژه  و  جارو  روستای  گردشگری 

گردشگری این شهرستان ایجاد شود.

 مدیرعامل آب و فاضلاب البرز از تدارک برنامه های فرهنگی و اجتماعی ویژه خانواده و 
بانوان با همکاری کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان این استان خبر داد.

حمیدرضا نامداری از برنامه ریزی برای اجرای برنامه های متعدد فرهنگی و اجتماعی در 
سطح مناطق البرز با مشارکت کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان استان در سال 

۱۴۰۳ خبر داد.
برنامه های  البرز،  نوجوانان  و  کودکان  فکری  پرورش  کانون  با  توافق  طبق  افزود:  وی 
البرز در  متنوع فرهنگی، هنری و اجتماعی در سطح پارک ها و محلات مختلف استان 

مناسبت های پیش رو اجرا خواهد شد.
به گفته نامداری، جامعه هدف ما در این راستا، بانوان، جوانان و کودکان هستند که جهاد 
از  به جایگاه والای خانواده در سطح جامعه  توجه  امیدآفرینی و  تبیین، فرهنگ سازی، 

مهم ترین سیاست های این اقدام است.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان البرز بر ضرورت اهمیت ترویج فرهنگ مدیریت 
مصرف آب در کشور و ایجاد نشاط میان اقشار مختلف جامعه به ویژه توجه به مناطق 

کم برخوردار تاکید کرد.
و ولایت  کرامت  دهه های  در  را  البرز  فرهنگی  مشترک  برنامه های  اجرای  اولویت  وی 
مهرشهر  تپه  آق  و  سهرابیه، کلاک  بالا،  ویلا، حصارک  شاهین  آباد،  مناطق حسن  در 

عنوان کرد.

معاون  دادگستری کل استان عنوان کرد :

آموزش حقوقی مشاورین املاک و خودرو در البرز

از وقوع جرم دادگستری کل  اجتماعی و پیشگیری  معاون 
استان البرز گفت: در سال ۱۴۰۲ تعداد ۶۳ کارگاه آموزشی 
با هدف ارائه آموزش های حقوقی برای ۷۸۹۵ مشاور املاک 

و خودرو برگزار شد.
و  کار  تعاون،  کل  اداره  مسئولان  جمع  در  نجف نیا  فرید 
برای  آموزش  موج  راه اندازی  از  البرز  استان  اجتماعی  رفاه 
البرز خبر داد و افزود: برگزاری دو  مشاوران املاک استان 

همایش استانی با حضور سه هزار و ۱۱۰  نفر از مشاوران 
برای متقاضیان  استان و اجرای دوره های آموزشی  املاک 
دریافت پروانه تخصصی مشاوره املاک و خودرو از اقدامات 
جرم  وقوع  از  پیشگیری  و  اجتماعی  معاونت  ثمربخش 

دادگستری کل استان البرز است.
پیشگیرانه  سیاست های  اتخاذ  بر  نشست  این  در  نجف نیا 
گفت:  و  کرد  تأکید  صنعتی  واحدهای  از  حمایت  در 
مقاومتی،  اقتصاد  سیاست های  اجرای  در  قضایی  دستگاه 
اقتصادی، قاچاق کالا و حمایت  با مفاسد  بر مبارزه  علاوه 
اتخاذ  با  می کند  تلاش  سالم،  سرمایه گذاری های  از 
سیاست های پیشگیرانه و هماهنگی با دستگاه های دیگر، از 

تعطیلی واحدهای تولیدی و صنعتی پیشگیری کند.
این مسئول حذف قوانین دست و پاگیر را در حفظ واحدهای 
معضلات  با  اقتصاد  کرد:  بیان  و  دانست  ضروری  تولیدی 

فراوانی از جمله رقابت های نامشروع، قاچاق و فرار مالیاتی 
و  کارگروه ها  تشکیل  با  شرایطی  چنین  در  و  است  مواجه 
دست  مقررات  و  قوانین  رفع  و  قضایی  حمایت  کمیته های 
تولیدکنندگان  و  کارگاه ها  زمین خوردن  از  می توان  پاگیر  و 

پیشگیری کرد.
ایجاد  بر  البرز  استان  جرم  وقوع  از  پیشگیری  شورای  دبیر 
و  تأکید کرد  زندانیان  برای  و  زندان  در  فرصت های شغلی 
با حرفه آموزی  افزود: مشارکت در اجرای طرح های مرتبط 
و راه اندازی کارگاه های فنی و حرفه ای در زندان، به فرآیند 
از تکرار چرخه جرم کمک  بازپروری زندانیان و پیشگیری 

می کند.
تولید،  موانع  رفع  راهکارهای  پیرامون  نشست  این  در 
کارآفرینی و حمایت از تولیدکنندگان و کارآفرینان در مسیر 

حفظ و ایجاد اشتغال بحث و تبادل نظر شد.

رئیس مرکز صدور گواهینامه پلیس راهور فراجا:

طرح صدور گواهینامه یک روزه موتورسیکلت 
درحال اجراست

رئیس مرکز صدور گواهینامه پلیس راهور فراجا اعلام کرد که طرح صدور یک روزه 
گواهینامه رانندگی برای موتورسیکلت سواران فاقد گواهینامه همچنان درحال اجراست.
سرهنگ احمد کرمی اسد با اشاره به روند صدور یک روزه گواهینامه از سوی پلیس 
راهور گفت: بر اساس شرایط موجود در کشور، ما تصمیم گرفتیم فرایند صدور گواهینامه 
موتورسیکلت را تسهیل ببخشیم و در واقع مقرر شد گواهینامه های موتورسیکلت طی 
مدت یک روزه صادر شود. این گواهینامه بر اساس مصوبه هیئت وزیران صادر می شود 
و فرآیند خاصی دارد، از جمله اینکه فرد باید در دوره های آموزشی ثبت نام و شرکت 
کند. پس از گذراندن دوره، افراد باید در آزمون شرکت کنند، در واقع اینطور نیست که 
برخی تصور کنند حتما در عرض یک روز گواهینامه دریافت می کنند، بلکه افراد باید 

آموزش ها را به درستی فرا گرفته و در آزمون ها نیز نمره لازم را اخذ کنند.
پلیس  بررسی های  در  داد:  ادامه  فراجا  راهور  پلیس  گواهینامه  صدور  مرکز  رئیس 
فاقد  ما،  کشور  در  سوار  موتورسیکلت  میلیون  نیم  و  بر شش  بالغ  که  شد  مشخص 
مدرکی  می گیرند؛  قرار  سوال  مورد  پلیس  از سوی  که  هنگامی  و  هستند  گواهینامه 
برای ارائه پلیس ندارند. به همین دلیل نیز از تیرماه سال گذشته طرح صدور یک روزه 
گواهینامه موتورسیکلت به صورت آزمایشی اجرا شد و مشکلات آن به مرور زمان رفع 

شد و در حال حاضر نیز درحال اجراست.
اما  دارند  موتورسیکلت  که  است  افرادی  مختص  طرح  این  اینکه  به  اشاره  با  وی 
گواهینامه ندارند، افزود: سایر افراد بدون موتورسیکلت نمی توانند در این طرح شرکت 
کنند و باید در ۲۱۰ مرکز آموزشی سراسر کشور ثبت نام کنند، اما اگر موتورسیکلت 
به نام پدر خانواده باشد؛ فرزند می تواند در این طرح شرکت کند.رئیس مرکز صدور 
گواهینامه ادامه داد: متقاضیان دارای شرایط می توانند با مراجعه به سایت »آموزشگاه 
موتورسیکلت ایرانیان« به صورت خود معرف در این سامانه آن ثبت نام کنند و احراز 
مشخصات  و  مدارک  باید  افراد  سپس  شود.  می  انجام  سیستمی  صورت  به  هویت 
پیامکی برای متقاضی ارسال  انجام تمام مراحل،  از  موتورسیکلت را وارد کنند. پس 
می شود مبنی بر اینکه تا ۲۴ ساعت آینده پلیس، به آنها شرایط را اطلاع خواهد داد. 
کرمی گفت: همکاران ما اصالت موتورسیکلت را می سنجند و پس از تائید این مدارک، 
به متاقضی مجددا پیامک برایش ارسال می شود که شما مراحل را با موفقیت پشت سر 
گذاشته اید و اکنون باید هزینه این گواهینامه را پرداخت کنید.وی با اشاره به هزینه های 
دریافت گواهینامه افزود: هزینه های آموزش، آزمون و صدور گواهینامه نزدیک به دو 
با سایر  استان  استانی اعلام می شد و هر  به صورت  این رقم  اما  بود  تومان  میلیون 
این طرح ما تنها ۵۷۰ هزار تومان دریافت می کنیم و  اما در  استان ها متفاوت است 

این رقم متغییر نیست.



 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
جامعه   شماره ۴۱۴۷۲

چهارشنبه
۵ اردیبهشت ۱۴0۳  میهنآ ن00مار

اروزنامه

بازآفرینی  شرکت  مدیرعامل  و  شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون 
شهری با اعلام اینکه نوسازی ۱۵۰ هزار واحد مسکونی موجود 
زمان  در  گفت:  است،  شده  آغاز  کشور  فرسوده  بافت های  در 
کنونی ۲۵ هزار واحد مسکونی نوسازی شده در این بافت ها 

آماده تحویل است.
محمد آئینی در بازدید از پروژه های بازآفرینی شهر تبریز افزود: 
بر اساس برنامه ریزی انجام شده پیش بینی می شود از این 
تعداد حدود ۱۰۰ هزار واحد تا پایان سال به بهره برداری برسد.
بازآفرینی  شرکت  مدیرعامل  و  شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون 
شهری با بیان اینکه کلانشهر تبریز در حوزه بازآفرینی شهری 
از شهرهای برتر کشور است، گفت: این شهر در این زمینه می 

تواند الگویی برای سایر کلانشهرها باشد.
آئینی، با بیان اینکه مسیرگشایی خیابان ۴۵ متری انقلاب از 
چشمگیر  تحولی  موجب  که  است  کشور  شاخص  پروژه های 
موفقیت  داد:  ادامه  می شود،  تبریز  شهری  فرسوده  بافت  در 
متری   ۴۵ مسیرگشایی  مانند  شهری  بازآفرینی  طرح های 
و  مدیران شهری  همدلی  و  همراهی  به کمک  تبریز  انقلاب 

استانی امکان پذیر شده است.
معاون شهرسازی و معماری شهردار تبریز نیز در این بازدید با 
ارایه گزارشی از آخرین وضعیت پروژه مسیرگشایی ۴۵ متری 
طول  گفت:  شهری  بازآفرینی  طرح  راستای  در  تبریز  انقلاب 
مسیرگشایی در این طرح یک هزار و ۸۰۰ متر است و ۷۵۰ 

ملک واقع در مسیر این پروژه باید تملک شود.
»محمد عزتی«، با اشاره به پیشرفت فیزیکی ۷۰ درصدی این 
پروژه، افزود: بر اساس برنامه ریزی های انجام شده این پروژه 

امسال به اتمام می رسد و به مسیر ایده لو متصل می شود.
وی با بیان اینکه تا کنون ۱۰ هزار میلیارد ریال برای تملک 
این  کرد:  اظهار  است،  پروژه هزینه شده  این  در  واقع  اراضی 
پروژه موسوم به طرح نجات تبریز با هدف بازگشایی، تعریض 
معابر و تسهیل تردد عبوری ساکنان و رفع ترافیک شهری در 

سه مرحله به طور همزمان اجرا می شود.
عزتی، ادامه داد: اجرای پروژه  های مسیرگشایی در بافت  های 
فرسوده و حاشیه  نشین از اولویت  های شهرداری تبریز است 
و این پروژه ها با همراهی اعضای شورای اسلامی و نهادهای 

قضایی این شهر اجرا می شود.
بازآفرینی  شرکت  مدیرعامل  و  شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون 
بازآفرینی  پروژه  از  تبریز  به  شهری در جریان سفر یک روزه 
شهری در شهرک جوانان، احیای میدان تاریخی صاحب آباد، 
پروژه های  و  پاسداران  اتوبان  حاشیه  غیررسمی  سکونتگاه 
میدان  و  کبود  مسجد  پیرامون  بازآفرینی  و  مردمی  نوسازی 
تاکنون  ایرنا،  گزارش  به  کرد.  بازدید  تبریز  بهشتی  شهید 
شهر   ۴۴۴ در  فرسوده  بافت های  احیای  تشویقی  بسته های 
اجرایی شده است که از این تعداد شهر ۱۹۴ شهر بسته بومی 

را تصویب و اجرایی کرده اند.
اجرا  آنها در حال  در  نوسازی  بسته تشویقی  ۴۴۴ شهری که 
است، ۷۹ درصد جمعیت شهری و ۷۸ درصد سطح شهرهای 
باید  که  بسته هایی  می گیرند؛  بر  در  را  فرسوده  بافت  دارای 

توسط شهرداری های همه شهرها اجرایی شود.

معاون وزیر راه و شهرسازی و مدیرعامل شرکت بازآفرینی شهری :

۲۵ هزار واحد مسکونی در بافت های فرسوده 
کشور نوسازی شد

 معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی تبریز :

پنج مرکز درمانی زیرزمینی در تبریز پلمب شد

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی آذربایجان غربی :

آذربایجان غربی آماده برگزاری المپیاد ملی 
آموزش هنر شد

 فرماندار ارومیه :

۸۲ درصد جمعیت روستایی ارومیه تحت پوشش 
شرکت آب و فاضلاب است

 معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی تبریز از پلمب چهار مطب غیر مجاز دندانپزشکی و یک مرکز 
زیبایی که به صورت زیرزمینی در شهر تبریز فعالیت می کردند، خبر داد.

 جواد احمدیان اظهار کرد: در هفته گذشته با پیگیری و تلاش کارشناسان نظارت بر درمان دانشگاه 
و همکاری دادستانی عمومی و انقلاب مرکز استان، پلیس اماکن عمومی و پس از حصول اطمینان 
از صحت موضوع از طریق پایش عملکردی و حضور ماموران در مکان مذکور، پس از محرز شدن 

غیرقانونی و غیرمجاز بودن فعالیت مراکز، اقدام به پلمب شد.
وی افزود: در این راستا چهار مطب دندانپزشکی قلابی و غیرمجاز به دلیل دخالت در امر دندانپزشکی 
و درمان در شهر تبریز و یک مرکز زیبایی که به صورت زیرزمینی تزریق ژل و بوتاکس انجام می داد 

پس از پلمب، مدارک موجود به مقام قضایی و همچنین دفتر حقوقی دانشگاه ارائه شد.
احمدیان با بیان اینکه یکی از وظایف حوزه معاونت درمان دانشگاه های علوم پزشکی حفظ سلامت 
آحاد جامعه است، یادآور شد: بر همین مبنا مصمم به برخورد جدی با متخلفان در حوزه ارائه خدمات 
به  آذربایجان شرقی  مردم  از  برخورد خواهد شد. وی  اغماض  بدون  متخلفان  با  و  درمانی هسیم 
به  از مراجعه  تبریز، مراغه و مرند درخواست کرد ضمن خودداری  خصوص شهرهای بزرگ مثل 
واحدها و موسسه ها غیرمجاز درمانی، هرگونه تخلف یا دخالت غیرمجاز افراد فاقد صلاحیت در امر 

درمان  را از طریق سامانه ۱۹۰ اطلاع دهند.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی آذربایجان غربی گفت: این استان آماده برگزاری نخستین دوره 
المپیاد ملی آموزش هنر شد.

علیرضا نوروزی افزود: آخرین مهلت ارسال آثار دربخش آموزشگاهی تا بیستم اردیبهشت و در بخش 
هنرستان های هنر تا ۳۰ خرداد تمهید شده است.

وی اضافه کرد: زمان برگزاری جشنواره اول مهرماه سال جاری تعیین شده است.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی آذربایجان غربی ادامه داد: نخستین دوره المپیاد ملی آموزش هنر 
»لیگ قهرمانی و مسابقات تیمی مراکز آموزش هنر« در ۲ بخش آموزشگاه های آزاد هنری شامل 
تجسمی، موسیقی،نمایش و هنرستان های هنر های زیبا در آذربایجان غربی برگزار و داوری خواهد 
به ویژه در میان جوانان و  استعدادهای هنری  اظهار کرد: شناسایی، کشف و هدایت  شد.نوروزی 
نوجوانان، تشویق و آموزش کار تیمی و گروهی، ارائه شناخت به خانواده ها در زمینه فرصت های 
رشد فرزندان در رشته های هنری جزو اهداف این المپیاد است. وی گفت: شعار المپیاد آموزش هنر 
را  آموزش هنر  تمامی کسانی که مطالبه  برای  تا  است  نظر گرفته شده  در  ایران«  نیز »یک صدا 
دارند، برنامه هایی را اجرا کنیم، آنان را به سمت کارگاه ها، آموزشگاه ها و هنرستان ها هدایت کنیم و 

برگزیدگان المپیاد هنر نیز به جشنواره های موسیقی، تجسمی و تئاتر فجر راه پیدا می کنند.

 فرماندار ارومیه با اشاره به اینکه این شهرستان بیشترین سهم را در تعداد روستاها در استان به 
خود اختصاص داده است، گفت: ۸۲ درصد جمعیت روستایی این منطه تحت پوشش شرکت آب 

و فاضلاب است.
غلامحسین عماری در جلسه بررسی فعالیت های شرکت آب و فاضلاب در شهرستان ارومیه افزود: 
این شهرستان حدود ۳۱ درصد جمعیت آذربایجان غربی را به خود اختصاص داده و ۶۱۱ روستای 

دارای کد آبادی دارد.
و  آب  پوشش  تحت  برخوردار  روستای   ۴۵۵ ارومیه  روستاهای شهرستان  کل  از  کرد:  اضافه  وی 
فاضلاب بوده که ۸۲ درصد جمعیت را شامل شده و ۱۰۱ روستای برخوردار غیر تحت پوشش نیز در 

این شهرستان وجود دارد که ۱۶ درصد جمعیت روستایی را شامل می شود.
غیر  درصد   ۱.۲ حدود  در  جمعیتی  با  مانده  باقی  روستای   ۵۲ همچنین  داد:  ادامه  ارومیه  فرماندار 

برخوردار هستند.
عماری درخصوص وضعیت مصوبات سفر رییس جمهور در حوزه آب و فاضلاب شهرستان ارومیه 
اظهار کرد: از سه پروژه این سفر با مبلغ اعتباری یک هزار و ۴۱۰ میلیارد ریال، پروژه های مدول 
است.وی  اتمام رسیده  به  و  تکمیل شده  دریاچه  به  پساب  انتقال  و خط  ارومیه  خانه  سوم تصفیه 
گفت: پروژه تکمیل سامانه آبرسانی و تأمین آب شرب اضطراری شهر ارومیه نیز در دست پیگیری 
جهت اقدام قرار دارد.وی به بررسی مصوبات سفر استاندار آذربایجان غ ربی به شهرستان ارومیه نیز 
پرداخت و افزود: این سفر ۱۷ مصوبه داشت که سه مورد تکمیل شده، ۱۱ مصوبه در حال اجرا بوده 
و۲ مصوبه در دست پیگیری جهت اجراست.فرماندار ارومیه اظهار کرد: یک مصوبه نیز به علت عدم 
تخصیص اعتبار راکد باقی مانده است.وی اضافه کرد: در مجموع پیشرفت مصوبات سفر استاندار 

آذربایجان غربی به شهرستان ارومیه حدود ۵۸ درصد برآورد می شود.

مدیر امور اراضی سازمان جهاد کشاورزی آذربایجان شرقی:

۳۹۵ هکتار اراضی کشاورزی در 
آذربایجان شرقی واگذار شد

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد ارس :

۱۷۲ میلیون دلار صادرات قطعی از 
منطقه آزاد ارس انجام شد

اراضی  از  هکتار   ۳۹۵ واگذاری  از  شرقی  آذربایجان  کشاورزی  جهاد  سازمان  اراضی  امور  مدیر   
کشاورزی استان برای اجرای طرح های مختلف در سال گذشته خبرداد.

اراضی که سال گذشته واگذار شد  از مجموع  با خبرنگاران اظهار کرد:  داداش نصیری در گفتگو 
۲۱۵ هکتار برای طرح های کشاورزی و وابسته به آن و ۱۸۰ هکتار برای طرح های غیرکشاورزی 

تعلق داشت.
وی ادامه داد: قرارداد طرح واگذاری زمین به طرح های کشاورزی و وابسته به آن در چهار فقره 
و قرارداد واگذاری زمین به طرح های غیرکشاورزی در ۱۰ فقره و در مجموع در ۱۴ قرارداد امضا 

و واگذار شد.
با حفظ  ارتباط  در  استان  اراضی سازمان جهاد کشاورزی  امور  مدیریت  مورد عملکرد  در  نصیری 
کاربری اراضی تبصره یک ماده یک قانون حفظ کاربری ها، گفت: با توجه به لزوم تغییر کاربری 
اراضی کشاورزی به فعالیت های غیرزراعی و باغی، ۱۵۶ هکتار زمین در سال گذشته در استان تغییر 

کاربری یافته و از این محل ۵۰۸ میلیارد ریال به حساب خزانه واریز شده است.
وی افزود: این تغییر کاربری ها در قالب ۵۸۵ فقره صادر شد.

نصیری اضافه کرد: در سال گذشته مجوز ۳۲ هکتار تغییر کاربری در قالب ۳۰۹ فقره که مشمول 
عوارض تبصره یک ماده یک بودند و ۱۲۴ هکتار در قالب ۲۷۶ فقره مجوز که معاف از عوارض 

بودند از سوی امور اراضی استان صادر شد.
و  تجمیع  در  واحد  این  عملکرد  به  شرقی  آذربایجان  کشاورزی  جهاد  سازمان  اراضی  امور  مدیر 
به  تجمیع  مورد  و گفت: سال گذشته ۱۸  کرد  اشاره  استان  در  اراضی کشاورزی  یکپارچه سازی 

مساحت یک هزار و ۱۸۵ هکتار در استان انجام شد.
نصیری افزود: همچنین در این مدت چهار مورد اراضی به مساحت ۶۴۲ هکتار در استان یکپارچه 
سازی شد.وی با تبیین عملکرد مدیریت امور اراضی سازمان جهادکشاورزی استان آذربایجان شرقی 
در سال ۱۴۰۲، گفت: از مجموع سه هزار و ۹۰ روستایی که در استان وجود دارد تعداد یک هزار و 

۲۳۴ روستا دارای تداخل شناسایی شده است.
وی ادامه داد: با توجه به اینکه هر هفته ۱۲ روستا در کمیسیون رفع تداخلات استان بررسی می شود 

در سال گذشته یک هزار و ۱۲۶ روستا تعیین تکلیف و به ادارات ذیربط ابلاغ شد.
نصیری افزود: ۱۰۸ روستای باقیمانده نیز در دست بررسی است.

وی تعداد پلاک های تعیین تکلیف شده در قالب این طرح را ۳۶۵ پلاک و مساحت این اراضی را 
۴۳۸ هزار و ۷۸۱ هکتار اعلام کرد.

مدیر امور اراضی سازمان جهادکشاورزی آذربایجان شرقی در مورد عمکلرد این واحد در مورد صدور 
سند اظهار کرد: سال گذشته برای ۱۹ هزار و ۸۷۹ قطعه زمین به مساحت ۹۰ هزار و ۸۱۰ هکتار 
به  برای ۲۴ هزار و ۲۰۰ قطعه  نیز  تا ۱۴۰۰  از سال ۱۳۹۵  افزود:  سند زراعی صادر شد.نصیری 
مساحت ۲۸ هزار و ۴۴ هکتار سند صادر شده بود و در مجموع هفت سال گذشته نزدیک به ۶۰ 

هزار قطعه زمین به مساحت بیش از ۴۵۰ هزار هکتار، سند دار شد.

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد ارس گفت: مجموع صادرات قطعی این منطقه در سال گذشته ۱۷۲ 
میلیون دلار و صادرات مجدد آن ۱۹ میلیون دلار و واردات ۱۰۴ میلیون دلار است که نشان از 

مثبت بودن تراز تجاری این منطقه دارد.
فعالین  با  تبریز  کشاورزی  و  معادن  صنایع،  بازرگانی،  اتاق  رئیسه  هیات  نشست  در  کیانی  مجید 
اقتصادی منطقه آزاد ارس اظهار کرد: ما به این ارقام راضی نیستیم و یکی از دلایل تشویق واحدها 

به حضور در نمایشگاه های بین المللی، افزایش صادرات و بهبود تراز تجاری است.
وی ادامه داد: با نقطه آرمانی فاصله زیادی داریم اما در شرایط فعلی حداقل در ارزیابی دبیرخانه 
شورای عالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی کشور، ارس به همت سرمایه گذاران، فعالین اقتصادی و 

همراهی مسئولین، بین سایر مناطق آزاد در رتبه اول ایستاده است.
رئیس هیات  مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد ارس به آمار صادارت و واردات گمرک جلفا و 
نوردوز اشاره و خاطرنشان کرد: آمار صادرات سال گذشته گمرک جلفا، ۱۹۴ میلیون دلار و واردات 
آن ۸۶۹ میلیون دلار است که ربطی به منطقه آزاد ارس ندارد و اگر منطقه آزاد هم نبود این گمرک 

واردات و صادرات خود را انجام می داد.
وی با اشاره به اینکه آمار صادرات گمرک نوردوز ۱۴۳ میلیون دلار است،خاطرنشان کرد: وارداتی 
هم از این گمرک صورت نمی پذیرد. کیانی با تاکید بر اینکه ارائه آمارهای غلط و خدشه به تراز 
تجاری ارس، ضربه به بخش خصوصی است، یادآور شد: معافیت مالیات ارزش افزوده برای فعالین 
اقتصادی مستلزم تایید محصور شدگی و تراز تجاری مثبت است و انکار این واقعیت، تولیدکنندگان 

را متضرر می کند.
وی با بیان اینکه در منطقه آزاد ارس ۲۵۱ واحد فعال صنعتی و ۱۶۰ واحد صنعتی در حال ساخت 
دارد، افزود: ۷۶ واحد کشاورزی نیز که بیشتر در بخش گلخانه ای فعال هستند و ۳۹ واحد کشاورزی 

نیز در حال ساخت است.
کیانی با بیان اینکه در سال ۱۴۰۲ شاهد جهش سرمایه گذاری در ارس بودیم، اعلام کرد: سال قبل 
یک میلیون و ۲۰ هزار میلیارد رسال تقاضای سرمایه گذاری داشتیم که ۷۰۰ هزار میلیارد ریال آن 
به تایید سازمان رسید و نزدیک به ۹۰ هزار میلیارد ریال آن محقق شد . به گزارش ایرنا، منطقه 
آزاد ارس با ۷۱ هزار و ۸۰۰ هکتار گستره در محدوده جلفا، ایری و سیه رود، نوردوز، خداآفرین و 
قلی بیگلو و داشتن سه گمرک شامل جلفا، نوردوز و خداآفرین از ظرفیت های خوبی برای سرمایه 
گذاری داخلی و خارجی و رونق اقتصادی استان برخوردار است و به عنوان صنعتی ترین مناطق 

آزاد کشور مطرح بوده و در مسیر توسعه صادرات و تجارت با کشورهای منطقه گام برمی دارد.
داشتن  با  استان  واردات  و  صادرات  شرقی،  آذربایجان  صنعت  نقش  ایفای  بر  علاوه  منطقه  این 
و ۵۰۰ هکتار  ارس  پرآب  و  مرزی  رودخانه  در مجاورت  قرار گرفتن  دشت های وسیع حاصلخیز، 
در  و  اصلی کشور  این حوزه قطب  و صادرات محصولات  تولیدات  در  ای،  گلخانه  اراضی کشت 
پیشانی استان قرار داشته و به عنوان یکی از بازیگران اصلی تامین امنیت غذایی پیشتازی می کند.

 فرماندار شهرستان شبستر :

شهرداری ها در خط اول 
خدمت به مردم هستند

 فرماندار شهرستان شبستر با اشاره به رویکرد دولت سیزدهم در حمایت از مجموعه شهرداری ها خاطرنشان 
کرد: شهرداری ها در خط اول خدمت به مردم هستند و با فعالیت خود نقش مهمی در رضایتمندی عمومی 

ایفا می کنند.
فعلی  شرایط  در  اینکه  بیان  با  آلات جدید شهرداری شبستر  ماشین  از  رونمایی  مراسم  در  مطهری  محمد 
برای  تاکید کرد: ملاک و معیار  وارد مسایل حاشیه ای بشود،  نباید  مجموعه شهرداری و شورای اسلامی 
شورای شهر و شهرداری باید قانون باشد و تمام تصمیمات و موضع گیری ها نیز بر همین مبنا صورت گیرد.

فرماندار شبستر خاطرنشان کرد: باید در مسئولیت ها از شعار زدگی دوری کرد و به معنای واقعی عملگرا بود 
چرا که در گذر زمان به سرعت مسئولیت ها به پایان می رسد .

ارائه  میکائیل توحیدی قویدل شهردار شبستر هم با اشاره به اینکه مجموعه مدیریت شهری شبستر برای 
خدمات مطلوب به شهروندان اقدام به خرید چندین دستگاه ماشین آلات سنگین و سبک با هزینه ۲۰۰ میلیارد 
ریال کرده است، اظهار داشت : شبستر نیازمند امکانات ویژه از لحاظ تجهیزات مدیریت شهری است که در 
سال های گذشته به این مهم توجه کمتری شده است . وی گفت: یک دستگاه بیل میکانیکی ، ۲ دستگاه 
ماشین حمل زباله مدرن ، کامیون حمل گوشت مجهز به یخچال ، تیغه برف روبی ، پمپ تخلیه آب دیزلی 
۶ اینچ ، یک دستگاه خودرو نیسان و یک دستگاه خودرو سواری اداری به مجموعه اضافه شد.شهردار شبستر 
در ادامه با اشاره به کارهای مهم عمرانی سال گذشته از قبیل آسفالت ریزی ، سنگ فرش ، جدول گذاری 
و تملک خاطرنشان کرد : ساماندهی کوی شتربان، کوی معلم، کوی جانبازان، خیابان شهدا ، خیابان امام با 

اعتباری بالغ بر ۵۲۰ میلیارد ریال از مهمترین اقدامات حوزه عمرانی شهرداری شبستر است .



 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>

 شماره ۱۴۷۲
چهارشنبه
۵ اردیبهشت ۱۴0۳ 

>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
جامعه  میهنآ۵ ن00مار

اروزنامه

موضوعات  گفت:  کشور  مسایل  نظام  بانوان  امور  مسوول   
جامعه  روانشناسی،  حوزه های  در  بانوان  حوزه  مشکلات  و 
ایده های  و  راهکارها  با  باید  را  اقتصادی  و  سیاسی  شناسی، 

استانی و بومی در هر منطقه بررسی و مرتفع کرد.
خانواده  و  بانوان  امور  مدیرکل  با  دیدار  در  شکوری  فرزانه   
استانداری قزوین اظهار کرد: بررسی کارشناسان نظام مسایل 
در  بانوان  مسایل  و  موضوعات  بیشتر  که  داده  نشان  کشور 
سطح  استان ها متفاوت از بانوان پایتخت بوده و باید به صورت 

مجزا برای جذب ایده های بومی برنامه ریزی کرد.
وی با بیان اینکه مشکلات و مسایل بانوان در کمیسیون های 
نظام  داد: مجمع  ادامه  قرار می گیرد،  بررسی  مورد  تخصصی 
مشورتی آمده تا به حل مسایل و مشکلات بانوان کمک کند 
و اگر کسی احساس می کند که می تواند راهکاری ارایه دهد، 
ما در کمیسیون های تخصصی از آن ها استقبال خواهیم کرد.

شکوری بر محور آموزش در حوزه بانوان تاکید کرد و یادآور 
شد: در این مدت که روی موضوعات و مسایل بانوان کار شد، 
متوجه شدیم که بحث آموزش در حوزه بانوان بسیار مهم است 
و می تواند به توانمندسازی این جامعه  و حتی رفع مشکلات 

آن ها کمک کند.
حوزه  در  داد:  ادامه  کشور  مسایل  نظام  بانوان  امور  مسوول 
زنان سرپرست خانوار خیلی کارهای میدانی و تحقیقی صورت 
گرفت و مشکلات این افراد در طول پنج سال شناسایی شد، 
تا جایی که متوجه شدیم مشکلات ریشه ای این افراد هرگز از 

سوی کمیته امداد و بهزیستی حل نخواهد شد و باید به دنبال 
حل مشکلات بنیادی در این حوزه بود.

شکوری در ادامه به لایحه حفظ کرامت نیز اشاره کرد و گفت: 
لایحه حفظ کرامت که ۱۰ سال به طول انجامید تا به صحن 
مسایل  نظام  مشورتی  مجمع  کمک  با  برسد،  مجلس  علنی 
در مجلس  آن  و جزییات  به تصویب رسید  آن  کلیات  کشور 

آتی بررسی می شود.

وی تاکید کرد: این لایحه دارای معایب و مزایایی است که 
اعتقاد داریم  ما  قرار بگیرد،  بررسی  اجرا مورد  باید در مرحله 
که این لایحه حداقل حقوق جامعه زنان را حمایت و تقویت 
می کند و لازم است که مواردی دیگری نیز در آن لحاظ شود.
شکوری خاطرنشان کرد: اعضای مجمع مشورتی زنان همگی 
جوانان  تا  کرده  فراهم  را  شرایطی  و  هستند  نخبه  و  جوان 
صاحب نظر کشور در کنار فضای انتقاد به ارایه راهکار بپردازند.

 مسوول امور بانوان نظام مسایل کشور:

مشکلات بانوان را باید با راهکارهای
 استانی و بومی مرتفع کرد

فرماندار البرز:

نمایشگاه مشاغل، ارتباط نیروی کار جوان را
 با کارآفرینان برقرار می کند

فرماندار البرز از راه اندازی هنرستان های جوار صنعت در این شهرستان خبر داد.
مصطفی غفوری در مراسم افتتاحیه پنجمین دوره نمایشگاه معرفی مشاغل، که در دانشگاه 
از موضوعات و  نمایشگاه معرفی مشاغل، یکی  برگزار شد، تصریح کرد:  الوند  کار شهر 
رویدادهایی است که در سال های اخیر با همکاری فرمانداری البرز، دانشگاه کار، آموزش و 

پرورش، سازمان فنی و حرفه ای و دستگاه های اجرایی برگزار می شود.
وی افزود: در این دوره از نمایشگاه، این امکان برای والدین و خانواده ها ایجاد شده است 
توانمندی های صنعتی و علمی موجود  از  و  بازدید کنند  نمایشگاه  از  فرزندان  تا در کنار 
بیشتری  آگاهی  با  آن ها  با مشاغل صنعتی  آشنایی خانواده ها  در شهرستان مطلع شوند؛ 

می توانند فرزندان خود را نسبت به انتخاب رشته تحصیلی هدایت و راهنمایی کنند.
دارای  آموزان  دانش  برای  تحصیلی  دوازدهم  و  نهم  پایه های  شد:  یادآور  البرز  فرماندار 
حساسیت است چرا که انتخاب رشته در این پایه صورت می گیرد، اگر بتوانیم در این مقطع 
مشاوره های خوبی از نظر معرفی مشاغل، معرفی رشته ها و نحوه کسب درآمد به دانش 

آموزان ارائه دهیم، قطعاً نتایج خوبی به دست می آوریم.
وی بیان کرد: این رویداد هرچقدر از نظر کیفی تقویت شود گامی مؤثر در جهت بهبود 
و رونق  توسعه شهرستان  از موضوعات مهم در  برداشته می شود؛ یکی  اشتغال  وضعیت 
تولید، نیروی کار است که در شرایط کنونی شرکت ها و واحدهای صنعتی به آن نیاز دارند، 
از این رو نمایشگاه مشاغل، ارتباط نیروی کار جوان را با کارآفرینان را نیز برقرار می کند.

غفوری در ادامه ضمن تأکید بر تقویت ارتباط دانش آموزان با صنعت گفت: یکی از اقدامات 
مطلوبی که در شهرستان البرز صورت گرفته است، راه اندازی هنرستان های جوار صنعت 
در محل شرکت های صنعتی می باشد تا مربیان، مدرسان و دانش آموزان آموزش دیده و 
مهارت لازم را فرا بگیرند و بتوانند به عنوان یک نیروی ماهر و آشنا با محیط و فضای 

کار، در همان شرکت مشغول به کار شوند.
غفوری یادآور شد: هم اکنون این هنرستان در شرکت بالین تک ایجاد شده و شرکت های 
دیگری نیز آمادگی خود را به منظور ایجاد هنرستان های جوار صنعت اعلام کرده اند که به 

زودی این امر محقق می شود و با سرعت بیشتری دنبال خواهد شد.

 شماره ۱۴۴۲
دوشنبه
۷ اسفند ۱۴0۲ 

رییس اداره دامپزشکی شهرستان آوج :

قصابی غیر بهداشتی در آوج پلمب شد

ییس مرکز توسعه حل اختلاف دادگستری قزوین :

بیش از ۳۴ هزار پرونده در شورای حل اختلاف 
قزوین مصالحه شد

در  بهداشتی  غیر  قصابی  واحد  یک  گفت:  آوج  شهرستان  دامپزشکی  اداره  رییس 
این  دامپزشکی  بازرسان  بهداشتی  نظارت های  و  بررسی  از  پس  آوج  شهرستان 

شهرستان پلمب شد.
بازرسان  نظارت های  راستای  در  قصابی  این  کرد:  اظهار  اصلانی  کاظم  پیمان 
دامپزشکی شهرستان آوج در روستای ارتش آباد به دلیل کشتار غیر مجاز و عرضه 

گوشت فاقد هویت و غیربهداشتی با دستور قضایی پلمب شد.
این  انجام شود، تصریح کرد: در  باید در کشتارگاه  دام فقط  اینکه ذبح  بیان  با  وی 
شرایط مراحل معاینه دام زنده قبل از کشتار و بازرسی بهداشتی لاشه دام در کشتارگاه 

انجام شده و پس از تایید سلامت وارد مراکز عرضه خواهد شد.
 ۲ در  دام  ذبح  و  ندارد  آوج وجود  در شهرستان  گفته اصلانی، کشتارگاه صنعتی  به 
کشتارگاه سنتی انجام می شود که زیر نظر بازرسان دامپزشکی فعالیت دارند تا دام 

قبل از کشتار سالم و مورد تایید باشد.
محسوب  جرم  دیگر  مراکز  و  قصابی  در  کشتار  هرگونه  اینکه  بیان  با  مسوول  این 
قرمز  در هنگام خرید گوشت  کنیم  توصیه می  مردم  به  می شود، خاطرنشان کرد: 
به مندرجات برچسب یا مهر دامپزشکی روی لاشه دقت کنند که تاریخ مصرف آن 
منقضی نشده باشد و در صورت مشاهده تخلف مراتب را از طریق شماره تلفن چهار 

رقمی ۱۵۱۲ با اداره کل دامپزشکی در میان بگذارند.

ییس مرکز توسعه حل اختلاف دادگستری قزوین گفت: ۳۴ هزار و ۶۵۵ فقره پرونده 
در سال گذشته با تلاش اعضای شورای حل اختلاف استان به مصالحه ختم شد.

حجت الاسلام و المسلمین محمد حیدری روز سه شنبه اظهار کرد: نسبت مصالحه در 
پرونده های قابل صلح و سازش شوراهای حل اختلاف ۵۱ درصد بوده که طی سال 
گذشته با میانجیگری شوراهای حل اختلاف از مراجعات افراد به محاکم و دادسراها 

جلوگیری شده است.
وی اضافه کرد: ۹۷ هزار و ۲۵۳ فقره پرونده سال گذشته به شوراهای حل اختلاف 
استان قزوین وارد شد که تعداد ۹۶ هزار و ۸۶۱ فقره مختومه و مورد رسیدگی قرار 

گرفته است.
اینکه ۱۷۳ شعبه شورای حل اختلاف در ۱۹ حوزه  بیان  با  حجت الاسلام حیدری 
در  نیز  شعبه   ۸۴ و  در شهرها  شعبه   ۸۹ تعداد  این  از  داد:  ادامه  است،  دایر  قضایی 

روستاها فعالیت دارند.
این مقام قضایی خاطرنشان کرد: ۹۴ درصد از اوراق قضایی شوراهای حل اختلاف 
در سال گذشته به صورت الکترونیکی به مخاطبان ابلاغ شده که علاوه بر کاهش 
زمان رسیدگی باعث تسریع در انجام امور قضایی، صرفه جویی در وقت و هزینه و 

رضایتمندی شهروندان شده است.
رییس مرکز توسعه حل اختلاف دادگستری استان قزوین ضمن قدردانی از کارکنان 
شوراهای حل اختلاف، خاطرنشان کرد: تحقق صلح سازش در پرونده ها و کاهش 

اطاله دادرسی از مهم ترین اولویت های ما در سال جاری محسوب می شود.

 مدیرکل امور بانوان و خانواده استانداری قزوین:

حل مشکلات اصلی بانوان را
نباید به حاشیه راند

معاون بهبود تولیدات گیاهی سازمان جهاد کشاورزی استان قزوین :

۴۰ دستگاه پهپاد در عرصه های 
کشاورزی قزوین فعال است

بانوان در  استانداری قزوین گفت: حل مشکلات اصلی  بانوان و خانواده  امور   مدیرکل 
با موضوعات فرعی و کم اهمیت  نباید آن را  از اهمیت بالایی برخوردار است و  جامعه 

به حاشیه راند.
کبری علیخانی در دیدار مسوول امور بانوان نظام مسایل کشور اظهار کرد: متاسفانه در 
گذشته مسایل اصلی بانوان جامعه به کنار گذاشته می شد و موضوعاتی مطرح می شد که 
در اولویت این جامعه نبود، اما اکنون با تدوین سند تحول حوزه بانوان و خانواده موضوعات 

و مسایل اصلی بانوان شناسایی شده است.
اجرایی  تمامی ظرفیت های  از  از  باید  بانوان  برای حل مشکلات حوزه  اضافه کرد:  وی 
به دنبال  اندیشه ورز مردمی  از هیات های  با بهره گیری  و علمی کشور استفاده کرد و 

راهکارهای عملی و میدانی باشیم.
علیخانی با بیان اینکه برای رصد و بررسی مسایل حوزه بانوان باید از ظرفیت نیروهای 
متخصص با تجربه کاری بهره مند شد، ادامه داد: بانوانی که در حوزه های مختلف دارای 
تجربه و تخصص هستند باید در راس برنامه ریزی و تصمیم سازی حوزه بانوان و خانواده 

قرار گیرند.
به گفته مدیرکل امور بانوان و خانواده استانداری قزوین، آموزش مهارت های زندگی از 
نوجوانی تا چند سال اول پس از ازدواج یکی از مهم ترین موضوعاتی است که می تواند 
به توانمندی افراد در جامعه کمک کرده و زندگی مشترک زوجین را از آسیب  مصون دارد.

معاون بهبود تولیدات گیاهی سازمان جهاد کشاورزی استان قزوین از فعالیت ۴۰ دستگاه 
انواع پهپاد در عرصه های کشاورزی این استان خبر داد.

علی راه انجام اظهار کرد: عملیات سمپاشی و محلول پاشی مزارع و باغات استان قزوین 
هم اکنون با ۴۰ دستگاه پهپاد توسط اپراتورهای آموزش دیده انجام می شود.

از تکنولوژی های نوین مکانیزه در مزارع و  اینکه قزوین در حوزه استفاده  بیان  با  وی 
با  از سال ۱۴۰۰  استان قزوین  استان های پیشرو کشور است، تصریح کرد:  باغات جزو 
افراد  شناسایی  به  اقدام  مکانیزاسیون  مختلف  خطوط  اعتبارات  و  تسهیلات  از  استفاده 
های  عرصه  در  فعالیت  برای  پهپاد  انواع  خرید  و  جذب  جهت  دیده  آموزش  متقاضی 

کشاورزی کرده است.
وی ادامه داد: سمپاشی بر علیه انواع آفات به ویژه سن غلات، علف های هرز مزارع و 
محلول پاشی در مزارع و باغات توسط پهپاد علاوه بر دقت و سرعت عمل باعث صرفه 

جویی و کاهش هزینه های تولید می شود.
در  پایین سموم  دلیل مصرف  به  پهپاد  با  انجام همچنین خاطرنشان کرد: سمپاشی  راه 
کنترل آفات و علف های هرز به پایداری محیط زیست و کاهش اثرات زیست محیطی 

کمک کرده و باعث بهبود کیفیت محصولات تولیدی در مزارع و باغات می شود.
ارایه  استان های پیشرو در زمینه  از  یادآور شد: در حال حاضر قزوین یکی  این مسوول 
خدمات مکانیزه توسط پهپادها است که در بین استان های همجوار به عنوان یک قطب 

شناخته می شود.

مدیرکل بنیاد مسکن زنجان:

طرح هادی در ۶۰ درصد روستاهای ایجرود اجرا شد
مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان زنجان گفت: 
درصد   ۶۰ معادل  ایجرود  روستای   ۴۵ در  هادی  طرح 

روستاهای این شهرستان اجرا شده است.
رضا خواجه ای گفت: شهرستان ایجرود ۷۵ روستای بالای 

۲۰ خانوار دارد که نیازمند اجرای طرح هادی است.
وی با بیان اینکه اجرای طرح هادی نقش زیربنایی و بنیادی 
در توسعه همه جانبه مناطق روستایی دارد، اضافه کرد: باید 
به تقویت بنیان های اقتصادی مناطق روستایی برای بهره 
اجتماعی  و  تاریخی  فرهنگی،  بالقوه  از ظرفیت های  گیری 

نواحی روستایی توجه کرد.

تاکید  زنجان  استان  انقلاب اسلامی  بنیاد مسکن  مدیرکل 
از اجرای طرح هادی روستایی، تأمین عادلانه  کرد: هدف 
و  تولیدی  اجتماعی،  تسهیلات  ایجاد  طریق  از  امکانات 
تسهیلات  ایجاد  روستا،  فیزیکی  وضعیت  هدایت  رفاهی، 
لازم جهت بهبود مسکن روستاییان و ارائه خدمات محیط 
زیستی و عمومی است.خواجه ای افزود: اهمیت اجرای طرح 
هادی با توجه به ضرورت گسترش روستاها برای رفاه حال 
روستاییان و جلوگیری از مهاجرت جوانان روستایی هر روز 
کالبدی  ساختار  کرد:  اظهار  می شود.وی  احساس  بیشتر 
گوناگون  مقتضیات  بر  بنا  و  زمان  طول  در  که  روستاها 

اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی شکل گرفته است با اجرای 
جدید،  سازهای  و  ساخت  احداث  و  روستایی  هادی  طرح 
خانه های با دوام، تعریض معابر، ایجاد پارک و فضای سبز، 
درمانی،  آموزشی،  قبیل  از  نیاز  مورد  کاربری های  ایجاد 
نظامی و انتظامی متحول، و موجب رونق نسبی و افزایش 

حس امنیت در روستاییان می شود.
این مسؤول خاطر نشان کرد: بنیاد مسکن انقلاب اسلامی 
استان با فراهم سازی زمینه توسعه و عمران نقاط روستایی، 
در زیباسازی روستاهای استان نقش بسیار مهمی ایفا کرده 

است.
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رئیس خانه صمت البرز:

دولت برای حل مشکل صنایع البرز، بانک ها را وارد صحنه کند
دولت  از  گفت:  البرز  استان  تجارت  و  معدن  خانه صنعت،  رئیس 
سیزدهم که حمایت از تولید را مورد توجه خاص قرار داده است 
انتظار داریم نظام بانکی را با تمام توان برای رفع مشکل کمبود 

نقدینگی بخش تولید وارد صحنه کند.
کارآفرینان  افکار  در  اظهار کرد:  در جمع خبرنگاران  رضا رضایی 
و نخبه های جامعه طرح ها و ایده های فراوانی مطرح می شود که 
و  توسعه  مسیر  در  اندازها  دست  رفع  مستلزم  آن  شدن  عملیاتی 

تحول در کارآفرینی است.
وی با اشاره به تجربه تلخ ایجاد برخی موانع در بستر تولید طی 
را  تولید  از  از دولت سیزدهم که حمایت  افزود:  سال های گذشته 
مورد توجه خاص قرار داده است انتظار داریم نظام بانکی را با تمام 
وارد صحنه  تولید  نقدینگی بخش  رفع مشکل کمبود  برای  توان 
مواجه  تحریم ها  انبوه  با  که  شرایطی  در  کرد:  تصریح  کند.وی 
برای  را  مناسب  مالی  منابع  بانکی  نظام  است  ضروری  هستیم، 
تقویت صنایع به ویژه در بحث بازسازی و نوسازی اختصاص دهد 

تا مسیر برای تقویت تولید و صادرات هموار شود.
رضایی افزود: خانه صمت استان البرز حضور پررنگ در بازار تولید و 

صادرات و دستیابی به موفقیت در تجارت را از اهداف وخواسته های 
مهم  این  تحقق  برای  داد:  ادامه  می داند.وی  کارآفرینان  حق  به 
و  بخشنامه ها  از صدور  اجرایی  دستگاه های  برخی  است  ضروری 

دستور العمل های آنی و کارشناسی نشده فاصله بگیرند.
تحقق  صورتی  در  کارآفرینان  از  موثر  حمایت  کرد:  اظهار  وی 
خطا  و  آزمون  با  همراه  اقدامات  اجرایی  دستگاه های  که  می یابد 
را تکرار نکنند و قبل از صدور هر بخشنامه و دستورالعملی، شور و 
مشورت با بخش های تولید، تجارت و صادرات را مورد توجه قرار 
دهند.رییس خانه صنعت، معدن و تجارت استان البرز در ادامه با 
توصیه به علاقه مندان کارآفرینی گفت: قبل از هر گونه سرمایه 
و  نظرات  تجربیات،  از  کارآفرینی  صحنه  به  ورود  برای  گذاری 
مسیر  در  تا  شوند  بهره مند  تشکل  این  کارشناسان  های  دیدگاه 

فعالیت در بستر تولید و صادرات با چالش مواجه نشوند.
وی افزود: برای ورود به کارآفرینی و موفقیت در تولید و حضور در 
بازارهای داخلی و خارجی تنها طرح و ایده های کارآمد کافی نیست 
و ضروری است صاحب سرمایه قبل از هر اقدامی برای ورود به 
صحنه کارآفرینی از نظرات کارشناسان و تجربیات تلخ و شیرین 

کارآفرینان موفق بهره مند شود.
وی تاکید کرد: علاقه مندان به کار آفرینی باید این حقیقت را باور 
کنند که موفقیت در این مسیر در درجه نخست مستلزم  داشتن 
تجره تجربه کافی در صنعتی است که قصد راه اندازی آن را دارند.
از  استفاده  را  تولید  صحنه  در  کارآفرینان  موفقیت  رمز  رضایی، 
از  بودن  مطلع  گفت:  و  کرد  عنوان  کاردان  و  مجرب  کار  نیروی 
که  است  دیگری  عامل  صادرات  و  تولید  بازار  در  حاکم   وضعیت 

موفقیت یک کارآفرین را تضمین می کند.

دیجیتال  اقتصاد  و  فاوا  توسعه  ریزی  برنامه  و  سیاستگذاری  معاون 
ویژه  منطقه  اینکه  بیان  با  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزارت 
اقتصادی و فرودگاه بین المللی پیام در مسیر رو به جلو در حال حرکت 
است، از برنامه ریزی برای اجرای طرح »ابر دولت« در قطب مرکز 

داده پیام در البرز خبر داد.
علی اصغر انصاری در نشستی با مدیران عامل شرکت های مستقر 
وزارت  اولویت  در  منطقه  این  اینکه  به  اشاره  با  پیام،  داده  مرکز  در 

ارتباطات و فناوری اطلاعات است، اظهار داشت: طرح ابردولت توسط 
سازمان فناوری اطلاعات با سرمایه گذاری دولت و مشارکت بخش 
خصوصی در مناطقی از جمله تهران اجرا و به دنبال این هستیم که 

این طرح را در قطب مرکز داده پیام نیز، پیاده سازی کنیم.
وی با بیان اینکه خوشبختانه بخش زیادی از تعهدات پیام، از جمله 
توسعه زیرساخت ها با هدف پیاده سازی اهدافی مانند راه اندازی مرکز 
داده انجام و یا در دست اقدام است، ادامه داد: با توجه به همجواری 

پیام به پایتخت و به دنبال توسعه زیرساخت های خوبی که در این 
منطقه شاهد هستیم، پیام همیشه به عنوان یک منطقه برای ایجاد 
قطب داده مطرح که تحقق این مهم نیز امروز در حال اجرایی شدن 
پیام، تصریح  بالقوه  اشاره به ظرفیت های  با  است.انصاری همچنین 
با سرعت  منطقه  این  که  است  این سمت  به  ها  ریزی  برنامه  کرد: 
توسعه  که  چرا  برسد،  شده  هدفگذاری  و  مطلوب  نقطه  به  بیشتری 
اقتصادی منطقه ویژه اقتصادی و فرودگاه بین المللی پیام، اثر مثبتی 

در سطح کلان در حوزه اقتصاد دیجیتال به همراه خواهد داشت.
فناوری  و  ارتباطات  وزارت  راهبردی  نظارت  و  ریزی  برنامه  معاون 
اطلاعات در بخش دیگری از سخنان خود با بیان اینکه راه اندازی 
مرکز داده در اولویت وزارتخانه است، عنوان کرد: هدف این است که 
بر سرراه  احتمالی  موانع  و  فرآیندها، مشکلات  رساندن  به حداقل  با 
توسعه این مراکز را برطرف کنیم.انصاری در ادامه به موضوع برق به 
عنوان یکی از مهمترین مطالبات سرمایه گذاران مرکز داده اشاره کرد 
با همراهی مدیرعامل منطقه ویژه  تابستان سال گذشته  و گفت: در 
اقتصادی و فرودگاه بین المللی پیام، به جز در یک الی ۲ مورد قطعی 
برق در مرکز داده پیام شاهد نبودیم.مدیر عامل منطقه ویژه اقتصادی 
و فرودگاه بین المللی پیام نیز در ادامه این نشست با اشاره به اقدامات 
صورت گرفته برای استقرار شرکت ها درقطب مرکز داده پیام عنوان 
کرد: طی ۲ سال گذشته ۱۰ شرکت به این مرکز اضافه و در مجموع 

هم اکنون ۱۶ واحد در قطب مرکز داده پیام مشغول فعالیت هستند.
ارایه  برای  ها  زیرساخت  توسعه  به  اشاره  با  همچنین  اکبرقنبرپور 
خدمات به شرکت های مرکز داده پیام از فعال شدن ظرفیت ۲ نیروگاه 
در پیام خبر داد و افزود: با فعال شدن این نیروگاه ها، این امکان فراهم 

شده که به صورت مستقیم به متقاضیان برق واگذار شود.

معاون برنامه ریزی و نظارت راهبردی وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات:

طرح ابردولت را در قطب مرکز داده  فرودگاه
 بین المللی پیام ، پیاده سازی کنیم

 مدیرکل تعزیرات حکومتی البرز :

پرونده ۲ هزار نانوایی متخلف به تعزیرات 
حکومتی البرز ارجاع شد

 مدیرکل تعزیرات حکومتی البرز گفت : پرونده ۲هزارو ۷۸ نانوایی متخلف طی سال گذشته 
در این استان برای رسیدگی به تعزیرات حکومتی ارسال شد.

حمیدرضا کیوانفر اظهار کرد: پس از بررسی پرونده های ارجاع شده برای یک هزارو ۸۷۰ 
مورد محکومیت صادر شد

وی افزود: این واحدهای متخلف در بازدید روسای شعب سیار تعزیرات حکومتی ، بازرسان 
اداره کل صنعت، معدن و تجارت ، جهاد کشاورزی و اتاق اصناف استان شناسایی شدند. 
کیوانفر اضافه کرد: بیشترین تخلفات شامل کم فروشی، گرانفروشی، عرضه خارج از شبکه 

و عدم رعایت ساعات مصوب پخت نان بوده است.
وی بیان کرد : اکنون طرح ویژه نظارت بر نانوایی ها تشدید شده و بازرسان بر رعایت 

بهداشت فردی و محیط ، کیفیت ، وزن و رعایت نرخ های مصوب نظارت دارند.

رییس انجمن تولیدکنندگان و تأمین کنندگان برنج ایران :

بدون حمایت دولت نمی توانیم بازار برنج را 
مدیریت کنیم

رییس انجمن تولیدکنندگان و تأمین کنندگان برنج ایران گفت: دولت با اعلام سیاست خود برای 
مدیریت بازار برنج در سال جدید، پرداخت مطالبات ارزی سال گذشته و حمایت از ادامه طرح خرید 

برنج توسط بخش خصوصی، به تداوم آرامش و ثبات بازار برنج کشور کمک کند.
وی با بیان اینکه به رغم درخواست های مکرر برای تشکیل جلسه همچنان وزارت جهاد کشاورزی 
سیاست های اتخاذ شده برای بازار برنج در سال جدید را اعلام نکرده است، ادامه داد: با توجه به 
اینکه بخشی از نیاز بازار کشور به برنج از محل واردات تامین می شود، وزارت جهاد کشاورزی باید 
سیاست های دولت در سال جدید را اعلام و بخش خصوصی را از بلاتکلیفی در بیاورد و وضعیت 
ثبت سفارش برنج را مشخص نماید. مختاریانی اظهار داشت: علی رغم درخواست های مکرر انجمن 
تولیدکنندگان و تأمین کنندگان برنج ایران برای برگزاری نشست با مسولان وزارت جهادکشاورزی 
تکلیف مطالبات سال  تعیین  برنج در سال جاری و همچنین  واردات  تکلیف وضعیت  تعیین  برای 
گذشته واردکنندگان بابت برنج هایی که ۷ الی ۸ ماه پیش در بازار عرضه شده، همچنان جلسه  ای 

تشکیل نشده است.
وی با بیان اینکه بلاتکلیف ماندن ثبت سفارش نیز مشکلی جدی است، تصریح کرد: باید بپذیریم 
که بخش از نیاز کشور به برنج باید از محل واردات تامین شود، اما اردیبهشت ماه فرارسیده و هنوز 

وزارت جهادکشاورزی در این حوزه تعیین تکلیف نکرده است.
وی ادامه داد: سال گذشته در آستانه آغاز فصل کشت و برداشت برنج، این نگرانی وجود داشت که 

با وجود رکود، آیا کشاورز باز هم به کشت برنج و تولید ادامه خواهد داد.
اظهارداشت:  خورد،  رقم  گذشته  سال  ابتدایی  ماه های  در  که  اتفاقاتی  یادآوری  با  مختاریانی 
کمک  به  خصوص  بخش  کشاورزی،  جهاد  وزارت  و  شمالی  استان های  استانداران  درخواست  با 
شالیکاران آمد و با سرمایه خود و عرضه مستقیم برنج در فروشگاه زنجیره ای توانست، وضعیت بازار 

را مدیریت کرده و مانع متضرر شدن شالیکاران شود.
مناسب  قیمت  با  را  برنج  توانست  مصرف کننده  هم  که  بود  بازاری  پارسال  بازار  کرد:  تاکید  وی 

خریداری کند و هم از آسیب دیدن کشاورزان جلوگیری شد.
رئیس انجمن تولیدکنندگان و تأمین کنندگان برنج ایران با تاکید براینکه باتوجه به تجربیات سال های 
گذشته پیش از بروز مشکل باید برای مدیریت بازار تدابیر لازم در نظر گرفته شود، گفت: سال گذشته 
وقتی کشاورزان با مشکلات جدی روبرو بودند، به صورت مستمر با مدیران وزارت جهاد کشاورزی و 
استانداران استان های شمالی در ارتباط بوده و در جلسات مکرر پیگیر رفع مشکلات کشاورزان بودیم.
خرید  به  اقدام  خود  سرمایه  با  و  داد  انجام  بخش خصوصی  که  ویژه ای  اقدامات  به  اشاره  با  وی 
افزود:  شد،  داده  خصوصی  بخش  از  حمایت  برای  وعده هایی  و  قول  کرد،  کشاورزان  محصول 
اختصاص وام برای خریدهای بعدی و تعیین سهمیه واردات متناسب با میزان خرید محصول داخلی 
از جمله این وعده ها بود، اما به محض اینکه مشکلات حل شد، همه وعده ها به دست فراموشی 
با  با این شرایط امسال بعید به نظر می رسد که بخش خصوصی تمایل داشته باشد  سپرده شد و 

سرمایه خود و با وعده و وعید به این حوزه ورود کند.

آگهی مفقودی مدرك فارغ التحصيلي
   مدرك فارغ التحصيلي اينجانب نفيسه زاهديان فرزند حسين صادره از قزوين 
به كد ملي 4320754999 در مقطع كارشناسي رشته مديريت صادره از موسسه 
آموزش عالي رجاء قزوين به شماره دانشجويي 75129011 و شماره مدرك 161 

به مورخه 1380/3/22 مفقود گرديده و فاقد اعتبار مي باشد .
قزوين  نشاني  به  قزوين  رجاء  دانشگاه  به  را  اصل مدرك  تقاضا مي شود  يابنده  از   

خيابان نوروزيان ، دانشگاه رجاء و صندوق پستي 341451177 ارسال نمايد.
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ورزش  شماره ۷۱۴۷۲
چهارشنبه
۵ اردیبهشت ۱۴0۳ 

در  آموزش  ارایه  نیازمند  مربیان  و  بازیکنان  میان  در  پرخاشگری  کنترل 
خصوص مهارت های کنترل هوش هیجانی از سوی باشگاه است و جریمه ها 

به تنهایی نمی تواند عامل بازدارنده ای باشد.
از  یکی  فوتبال«  در  »پرخاشگری  موضوع  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
و  مربیان  و  بازیکنان  میان  در  چه  کشور  فوتبال  در  که  است  چالش هایی 
چه در میان هواداران با آن مواجه هستیم و بارها شاهد درگیری بازیکنان با 
داور، با بازیکن حریف، درگیری بازیکنان با مربیان و حتی درگیری مربیان 
با مدیران بوده ایم. مسأله ای گستره آن به روی سکوهای ورزشگاه ها هم 
کشیده می شود و شاهد تخلفاتی همچون فحاشی، پرتاب بطری و سنگ و 

درگیری فیزیکی در بین تماشاگران بوده ایم.
یکی از حوزه هایی که در فوتبال ایران نسبت به آن کم توجهی شده است 
حضور روانشناسان ورزشی در میان تیم ها است که بتوانند در موارد بحرانی، 
بازیکنان را راهنمایی کنند و کنترل خشم و هیجان را به آنها آموزش دهند.

مهر،  خبرنگار  با  گو  و  گفت  در  ورزش،  حوزه  روانشناس  میرزاده،  احسان 
بر  آن  تأثیرات  و  ایران  فوتبال  در  پرخاشگری  کنونی  وضعیت  تشریح  به 
هواداران پرداخت و پیش از هر چیز بر این مساله تاکید کرد که پرخاشگری 
در میان بازیکنان و تماشاگران منفک از جامعه نیست و در سطح جامعه هم 
شاهد افزایش پرخاشگری هستیم. این روانشناس ورزشی بر ضرورت کنترل 
ورزشی  رشته  در  و گفت:  پرداخت  فوتبال  اهالی  میان  در  و هیجان  خشم 
فوتبال حساسیت های زیادی وجود دارد و این رشته به دلیل جایگاه سیاسی، 

اقتصادی، فرهنگی و اجتماعی که دارد و با دیگر حوزه های موجود در جامعه 
آنجایی می توان مشاهده کرد که حتی سیاست  تفاوت  این  است.  متفاوت 
مداران هم تمایل دارند وارد این حوزه شوند و همین امر بر اهمیت بالای 
این رشته در جامعه اشاره دارد. این حساسیت ها و تفاوت ها در کنار ذات این 

رشته، موجب می شود که هیجانات در فوتبال در اوج خود باشد.
وی ادامه داد: اهالی ورزش و کسانی که در بطن فوتبال حضور دارند باید 
از  پرخاشگری  هرگونه  که  چرا  باشند  داشته  کنترل  خود  رفتار  بر  بتوانند 
سوی آنها به راحتی به روی سکوها کشیده می شود. هوش هیجانی به این 
معناست فرد نسبت به خود و محیط خود آگاهی داشته باشد بتواند هیجانات 
از حد  از حد و یا خشم بیش  خود را کنترل کند که می تواند شادی بیش 
باشد. فدراسیون فوتبال اخیراً در بحث صدور مجوز حرفه ای، دوره هایی را 
به صورت اجباری برای باشگاه ها برگزار می کند که یکی از این کلاس ها 
کنترل هوش هیجانی است. این دوره ها به باشگاه ها این آگاهی را می دهد 
آن  به  نسبت  و  شوند  وارد  ورزش  روانشناسی  به  مربوط  حوزه های  در  که 

حساسیت به خرج دهند.
این پژوهشگر در خصوص ضرورت حضور روانشناسان در تیم های ورزشی 
گفت: در تیم های لیگ برتری روانشناسان ورزشی جایگاه چندانی ندارند و 
به جز چند تیم محدود، به صورت پیوسته روانشناسان حضور دارند. تیم ها 
به دلایل مختلفی ممکن است دچار هیجانات مختلف شوند و روانشناسان 
ورزشی هستند که می توانند به بازیکنان، مربیان و مدیران کمک کنند که 

بتوانند در مواقع بحرانی هیجانات خود را کنترل کنند. تیم ها باید بتوانند این 
مساله را به بازیکنان و مربیان خود بیاموزند که تنها در حوزه مسائلی که 
تحت کنترل آنها است دخالت کنند و برای نمونه اعتراض آن ها به سوت 
داور نمی تواند مؤثر واقع شود. نمونه بارز چنین مسأله ای را در جام ملت های 
آسیا در سال ۲۰۲۱ دیدیم که اعتراض بی مورد بازیکنان تیم ملی به داور 
تیمی  رفتن ساختار  بین  از  موجب  نهایی  نیمه  مرحله  در  ژاپن  با  دیدار  در 
مساله  همین  هم   ۲۰۲۴ ملت های  جام  در  شد.  تیم  این  برابر  شکست  و 
را در  اعتراضات  بیشترین  بود که  تیم هایی  از  ایران یکی  تیم  تکرار شد و 

مسابقات داشت.
علیه  جریمه  اعمال  با  می کند  تلاش  فوتبال  فدراسیون  انضباطی  کمیته 
بازیکنان یا افراد متخلف رفتار آنها را کنترل کند. احسان میرزاده معتقد است 
این جرایم نمی تواند نقش بازدارنده داشته باشد و باید به صورت ریشه ای و 
با آموزش صحیح چنین رفتارهایی را کنترل کرد. وی در این خصوص گفت: 
انجام  بازیکنان  پرخاشگری های  علیه  انضباطی  کمیته  که  مجریمه هایی 
می دهد اگر مؤثر بود باید میزان تخلفات سال به سال کمتر می شد در حالی 
که این اتفاق نیفتاده است. به این دلیل که به این مساله به شکل ریشه ای 
پرداخته نشده است. جریمه یک راه حل موضعی است که به صورت کوتاه 
است  ممکن  متخلف  بازیکن  اما  باشد  بخش  نتیجه  است  مقطعی  و  مدت 
در صورتی که در شرایط دیگری قرار بگیرد همان رفتار را حتی به شکلی 

شدیدتر مرتکب شود.

یک جامعه شناس :

پرخاشگری مربیان به جامعه تسری پیدا می کند

سرمربی تیم ملی فوتسال ایران :

از حذف ژاپن
 ناراحتم

سرپرست پیشین و ایرانی تیم ملی کشتی آزاد آمریکا :

تیلور غرورش اجازه نمی دهد 
خداحافظی کند

دختر ملی پوش تنیس روی میز :

مدام به کسب سهمیه المپیک 
فکر می کنم

جام  انتخابی  موضوع  امسال  ملت های  جام  بخش  مهمترین  گفت:  ایران  فوتسال  ملی  تیم  سرمربی 
نتایج  و  بجنگند  رقیبان  نام  به  توجه  بدون  تیم ها  تمام  می شود  باعث  موضوع  همین  است،  جهانی 

غیرمنتظره رخ بدهد.
به گزارش خبرنگار مهر، وحید شمسایی سرمربی تیم ملی فوتسال در نشست خبری پیش از بازی با 
قرقیزستان در یک چهارم نهایی جام ملت های ۲۰۲۴ فوتسال آسیا گفت: من به عنوان بازیکن و مربی 
روبروی قرقیزستان بازی کرده ام، اما به خاطر تفکری که مربی جدید این تیم اضافه کرده، این تیم 

تغییرات اساسی کرده است و ما بازی سخت و پرهیجانی مقابل آنها خواهیم داشت.
وی گفت: آنها تیم خوب و فیزیکی هستند، تیمی که ژاپن را حذف کرده حتماً تیم قابل احترامی است. 
من از بازیکنانم راضی هستم و تمام تلاشمان را می کنیم که بهترین عملکردمان را داشته باشیم، شعار 

اصلی تیم ما این است که به شکلی بجنگیم که شرمنده خودمان نباشیم.
سرمربی تیم ملی ایران در پاسخ به سوالی در مورد سایر تیم های تورنمنت گفت: من از حذف تیم ژاپن 
ناراحتم، آنها جام جهانی را از دست دادند و نمایش سایر تیم ها هم نشان داد که در این مسابقات هیچ 
مسابقه آسانی وجود ندارد، کافی است به سایر بازی ها نگاه کنید و پیشرفت فوتسال را در آسیا ببینید.

شمسایی گفت: مهمترین بخش جام ملت های امسال موضوع انتخابی جام جهانی است، همین موضوع 
باعث می شود تمام تیم ها بدون توجه به نام رقیبان بجنگند و نتایج غیرمنتظره رخ بدهد.

او در پاسخ به این سوال که مصدومیت حسین طیبی چه تأثیری روی عملکرد تیم ایران داشته است، 
گفت: او بازیکن بزرگی است و ما دوست داشتیم اینجا کنارمان باشد اما در ورزش حرفه ای پذیرفته ایم 
که مصدومیت و اتفاقات غیرمنتظره وجود دارد. ما در دو سال گذشته تغییراتی ایجاد کردیم و جوان ها 
را به تیم اضافه شدند، خوشحالم که علی اصغر حسن زاده که یک رهبر واقعی است در کنار محمدرضا 

سنگ سفیدی به خوبی نظم تیمی را حفظ می کنند و جوان ترها کنار آنها می آموزند.
گفتنی است ایران روز چهارشنبه ساعت ۱۲:۳۰ در استادیوم بانکوک آره نا به مصاف قرقیزستان می رود.

سرپرست پیشین و ایرانی تیم ملی کشتی آزاد آمریکا در خصوص شکست قهرمان نامدار کشتی آمریکا 
گفت: غرور تیلور به او اجازه نمی دهد که از کشتی خداحافظی کند و تمریناتش را دوباره آغاز خواهد کرد.

به گزارش ایرنا، مرحله نهایی انتخابی تیم ملی کشتی آزاد آمریکا دوم اردیبهشت در ایالت پنسیلوانیا برگزار 
شد. دیوید تیلور دارنده ۴ مدال طلای جهان و المپیک در دومین مبارزه خود مقابل آرون بروکس پدیده 
۲۳ ساله کشتی آمریکا و دارنده مدال طلای زیر ۲۳ سال جهان در سال ۲۰۲۳ به میدان رفت و با نتیجه 

۳ بر یک شکست خورد تا با قبول دومین شکست، ناباورانه حضور در المپیک پاریس را از دست بدهد.
به جز دیوید تیلور، جردن باروز نیز دارنده مدال طلای المپیک، ۵ طلا و ۳ برنز جهان نیز با شکست مقابل 
جیسون نولف و همچنین جی دن کاکس نیز دارنده برنز المپیک و طلای جهان، ۲ آزادکار نامدار دیگر 

آمریکا بودند که در عین ناباوری از حضور در المپیک بازماندند.
هومن توکلیان سرپرست پیشین تیم ملی کشتی آزاد آمریکا در گفت وگو با ایرنا، در خصوص مرحله نهایی 
انتخابی تیم ملی کشتی آزاد آمریکا و شکست چهره های مطرح گفت: کشتی آمریکا مسیر تازه ای را آغاز 
کرده و چرخش قهرمانان در تیم ملی همیشه در تاریخ کشتی آمریکا طبیعی بوده است. کشتی گیران جوان 
و باانگیزه می آیند و جای کشتی گیران گیران مطرح و پابه سن گذاشته را می گیرند. وی ادامه داد: برخی 
از قهرمانان آمریکا از سال ۲۰۱۱ تاکنون حضور ثابتی در تیم ملی داشتند و روند حضور آنها هم طولانی 

و هم کم سابقه بوده است .
او با اشاره به اسطوره های کشتی آمریکا همچون بروس بومگارتنر و جان اسمیت که دو طلای المپیک 
را در کارنامه دارند اظهار داشت: تیلور و جردن باروز به دنبال رکوردشکنی بودند و می خواستند نام خود 

را به عنوان کشتی گیران آمریکایی با دو طلای المپیک در تاریخ ثبت کنند که به هدف خود نرسیدند.
توکلیان در پاسخ به این سوال که آیا تیلور از دنیای کشتی خداحافظی می کند گفت: بعید می دانم. غرور 

تیلور به او اجازه نمی دهد که از کشتی خداحافظی کند و او دوباره تمرینات خود را آغاز خواهد کرد.
عضو ایرانی تالار مشاهیر کشتی آمریکا در خصوص پیروزی باروکس بر تیلور خاطر نشان کرد: تیلور آماده 
نبود، او درگیر خانواده و مزرعه اش شده بود. سن او هم بالا رفته و باروکس با بدن آماده، فکر خوب و انگیزه 

بالا مقابل او کشتی گرفت. او مثل تانک به وسط تشک آمد و با برنامه و آنالیز خوب پیروز میدان شد.

اینکه  بیان  با  المپیک  دختر ملی پوش تنیس روی میز در آستانه حضور در مسابقات گزینشی 
تجربه ای از این رقابت ها ندارد، گفت: با این حال اصلا نسبت به کسب نتیجه ناامید نیستم.

رقابت های  به  بانوان  تنیس روی میز  تیم ملی  اعزامی  بازیکن  از دو  اشتری که یکی  مهشید 
انتخابی المپیک در ازبکستان است، در گفت و گو با خبرنگار مهر در مورد شرایط آمادگی خود 

برای حضور در این رقابت ها و پیش بینی که از عملکردش در ازبکستان دارد، توضیح داد.
وی با یادآوری اینکه به صورت انتصابی در ترکیب تیم ملی تنیس روی میز بانوان برای حضور در 
آخرین مرحله رقابت های گزینشی المپیک قرار گرفت، گفت: پیش از مسابقات جهانی کره جنوبی 
که بهمن سال گذشته برگزار شد بر اساس عملکردی که ملی پوشان پیش از آن در مسابقات 
به  اقدام  آنها،  ارزیابی وضعیت  ... داشتند و  بازی های کشورهای اسلامی و  جهانی و آسیایی، 

انتصاف دو بازیکن برای حضور در مسابقات گزینشی شد که من یکی از آنها بودم.
این ملی پوش تنیس روی میز با تاکید بر اینکه تجربه ای از حضور در مسابقات گزینشی المپیک 
ندارد، تصریح کرد: اولین بار است که به این رقابت ها اعزام می شود. درست است که در مسابقات 
آسیایی و جهانی زیادی شرکت کرده ام اما همینکه تجربه ای از این رقابت ها ندارم، شرایط 

حضور در آن را برایم متفاوت کرده است.
اشتری تاکید کرد: قطعا مسابقات گزینشی المپیک در شرایطی کاملا متفاوت از رویدادهای دیگر 
برگزار می شود. همه شرکت کنندگان در تلاش برای تک سهمیه ای هستند که توزیع می شود 

و همین مسئله رقابت میان آنها را حساس تر و نزدیک تر می کند.
وی در مورد پیش بینی که از عملکرد خود در رقابت های انتخابی المپیک دارد، خاطرنشان کرد: 
چون هیچ تجربه ای از این مسابقات ندارم، نمی توانم پیش بینی دقیقی هم داشته باشم. در ذهن 
خودم مدام روی عملکرد خوب و کسب نتیجه متمرکز می شوم و سعی می کنم در رابطه با این 
رقابت ها به مسئله ای غیر از این فکر نکنم. در واقع به لحاظ فکری و ذهنی به اندازه آمادگی 
بدنی، خودم را آماده کسب بهترین و ایده آل ترین نتیجه در ازبکستان کرده ام. یعنی مدام به 

کسب سهمیه فکر می کنم و امیدوارم بتوانم آن را در جریان مسابقات هم به نتیجه برسانم.

میهنآ ن00مار <<<<<<<<<<< <<<<<<<<<<<< اروزنامه >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
ورزش  شماره 7۱۴۶۱

دوشنبه
۲۰ فروردین ۱۴۰۳ 

ایرانی  یک  که  بوده ام  این  موافق  همیشه  گفت:  ایران  فوتبال  پیشکسوت 
نتایج  مورد  در  اما  باشد  داشته  دست  در  را  کشورم  ملی  تیم  هدایت  سکان 
که  دارد  وجود  نظرهایی  اختلاف  شد  مطرح  آن  از  بعد  که  صحبت هایی  و 
این  در  بهتری  نتایج  می توانست  ملی  تیم  دارم  اعتقاد  چراکه  است  طبیعی 

مدت می گرفت.
محسن بیاتی نیا در گفت وگو با ایرنا، به بررسی عملکرد فوتبال ایران و تیم 
ملی در سالی که گذشت پرداخت و اظهار داشت: اگر بخواهیم به صورت کلی 
فوتبال ایران را بررسی کنیم باید گفت فوتبال ما رو به رشد نیست و نیازمند 

تغییراتی وسیع در سطحی کلان است.
وی ادامه داد: برای آنکه فوتبال ایران رشد کند و در مسیر توسعه گام بردارد 
باید به مسائلی از جمله سرمایه گذاری، لیگ پویا، جوانگرایی و نکاتی از این 
دست توجه داشت تا در نهایت در رویدادهای آسیایی و جهانی به موفقیت 
این  نتایج، گواه آن است.  این روند طی نمی شود و  اما در فوتبال ما  برسید 
باید  که  دیگری  مهم  موضوع  کرد:  خاطرنشان  کشورمان  فوتبال  کارشناس 
مورد تاکید قرار داد به بحث مدیریت در سطح کلان باز می گردد که متاسفانه 
در فوتبال ما این نکته دیده نمی شود. در مدیریت باید دید اولویت ها چیست 
و بر اساس چه راهبرد و مسیر می توان به آن دست یافت. در فوتبال ما باید 
بر اساس داشته هایی که دارد پیش رفت و طبیعی است که نمی توانیم مانند 
خود  الگوی  را  آنها  و  کنیم  برنامه ریزی  یافته  توسعه  و  پیشرفته  کشورهای 

قرار دهیم.

بیاتی نیا تصریح کرد: متاسفانه این روند در فوتبال باشگاهی هم دیده می شود، 
وقتی فوتبال حرفه ای نباشد خروجی خاصی هم ندارد چراکه اساس و پایه های 
ایران  فوتبال  در  هم  مدیریت  نمی کنیم.  رعایت  و  نداریم  را  شدن  حرفه ای 
مدیریت در فوتبال ایران ضعیف و ناکارآمد است و این را از وضعیت باشگاه ها 
و لیگ به اصطلاح حرفه ای فوتبال می توان دید. چرا باید باشگاه های لیگ 
ایران یادآور  حرفه ای ما به همه بدهکار باشند؟مربی اسبق تیم ملی فوتبال 
شد: برای کارهای بزرگ نیاز به تغییرات بزرگ است و تا این ضعف در فوتبال 

ما اصلاح نشود نباید و نمی توان انتظار معجزه داشت.
 در مدیریت یک اصطلاح است که می گوید وقتی مهم هستید که مفید باشید، 
باید تغییراتی را  وقتی مفید نیستید یعنی مهم هم نخواهید بود. مدیر خوب 
ایجاد کند که مجموعه را به سمت موفقیت راهنمایی کند اما آنچه در فوتبال 
ایران دیده می شود به ضعیف و ناکارآمدی مدیریت باز می گردد و تا این موارد 

درست نشود،  فوتبال ایران در مسیر درست گام برنخواهد داشت.
وی تصریح کرد: در سالی که گذشت نکته یا اتفاقی که بخواهیم در مورد آن 
به صورت خاص صحبت کنیم، نیست. در بحث آکادمی های فوتبال،  در حوزه 
درآمدزایی،  در بخش زیرساخت ها و در موارد دیگری که به فوتبال حرفه ای 
مرتبط باشد هیچ اتفاق خاصی رخ نداد و فقظ شاهد جابجایی مدیران از یک 

سمت به سمتی دیگر بودیم. 
باید پرسید چرا و چگونه افرادی که در ورزش دانش و تخصص و تحصیلات 
آکادمیک در این حوزه را ندارند سر از فوتبال درمی آورند و برای آن تصمیم 

می گیرند؟ مگر می شود بدون شناخت و لمس ماهیت فوتبال در خصوص آن 
برای همین است که سال ها  این موارد رعایت نمی شود و  اظهار نظر کرد؟  

فوتبال ما چهره ای گریان و نالان دارد.
راس  در  ایران  مربی  یک  حضور  خصوص  در  کشورمان  فوتبال  کارشناس 
ایرانی  یک  که  بوده ام  این  موافق  همیشه  کرد:  تاکید  ملی  تیم  فنی  کادر 
سکان هدایت تیم ملی کشورم را در دست داشته باشد اما در مورد نتایج و 
صحبت هایی که بعد از آن مطرح شد اختلاف نظرهایی وجود دارد که طبیعی 

است چراکه اعتقاد دارم فوتبال ما باید نتایج بهتری در این مدت می گرفت.
گرفت،  درس  آن  از  باید  که  داشت  درس هایی  جام  این  داد:  ادامه  وی 
کره جنوبی با آن همه هزینه و امکاناتی که در اختیار یورگن کلینزمن آلمانی 
به  و  نمی رسد  نتیجه  به  او  با  دید  اما وقتی  به مسابقات گذاشت  پا  داد  قرار 
اصطلاح مزیتی به فوتبال کره اضافه نمی کند بدون تعارف او را کنار گذاشت. 
همین کار را قطر با کی روش کرد و نتیجه اش را هم گرفت اما آیا در فوتبال 
ما این شجاعت وجود دارد؟ آیا مدیران ما این قدرت را دارند چنین برخوردهای 

سریع و قاطعانه ای را از خود نشان بدهند؟
بیاتی نیا گفت:  فراموش نکنیم پشت هر موفقیت، واژه ای به نام شجاعت است. 
در کنار آن باید برنامه ریزی، صبوری و خرد جمعی هم باشد اما کدام یک از 
این موارد در فوتبال ما وجود دارد؟  دست آورد فوتبال ما در سالی که گذشت 
نگاه  ما  باشگاهی  فوتبال  به  دنبال می کنیم، کجاست؟   بود و هدفی که  چه 

کنید، درآمدزایی وجود ندارد و تیم ها بدهکار هستند.

پیشکسوت فوتبال ایران :

شرایط حرفه ای شدن در فوتبال را نداریم

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

شماره  و   ۱۴۰۲/۱۱/۱۵ مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۱۹۷۴ شماره  آرای  برابر 
 ۱۴۰۲/۱۱/۱۵ مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۱۹۷۶ شماره  و   ۱۴۰۲/۱۱/۱۵ ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۱۹۷۵مورخ 
۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۱۹۷۸ مورخ  و شماره    ۱۴۰۲/۱۱/۱۵ ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۱۹۷۷ مورخ  و شماره 
۱۴۰۲/۱۱/۱۵ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرج ـ ناحیه یک تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضیان خانم خدیجه 
آقای  و  مشاع  نیم  و  دانگ  یک  به  نسبت   ۴۷۶ شناسنامه  شماره  به  محمود  فرزند  حامدیزدان  سلطان 
مسعود میرزائی فرزند مظفر به شماره شناسنامه ۱۳۸ نسبت به یک دانگ و نیم مشاع و ورثه اقای الیاس 
منصوری عبارتند از خانم ویکتوریا نادری فرزند حسین به شماره شناسنامه ۶۴۵ همسر نسبت به بهای 
ثمنیه هفتاد و پنج صدم دانگ مشاع و خانم آرزو منصوری فرزند الیاس به شماره شناسنامه ۹۵۷ نسبت به 
بیست و پنج صدم دانگ مشاع به استثنای بهای ثمنیه از هفتاد و پنج صدم دانگ مشاع از شش دانگ و آقای 
آرش منصوری فرزند الیاس به شماره شناسنامه ۱۴۵ نسبت به پنجاه صدم دانگ مشاع به استثنای بهای 
ثمنیه از هفتاد و پنج صدم دانگ مشاع و آقای رضا حسینی طالقانی فرزند قربانعلی به شماره شناسنامه ۲ 
نسبت به یک دانگ و نیم دانگ مشاع و خانم ویکتوریا نادری فرزند حسین به شماره شناسنامه ۶۴۵ نسبت 
به هفتادو پنج صدم دانگ مشاع ، به صورت شش دانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۸۸/۲۷ 
متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک ۲۸۵۳ فرعی از ۱۵۴ اصلی واقع در حسن آباد خریداری از مالکین 
رسمی خانم خدیجه سلطان حامدیزدان و آقای یوسف غفوری و خانم مهوش فقیه زاده عربشاهی و آقای 
مرتضی محمدی طبق قولنامه و وکالتی و سند رسمی شماره ۱۸۰۵۴ مورخ ۷۵/۱/۳۰ دفترخانه ۳۳ کرج 
) توضیحا خانم خدیجه سلطان حامدیزدان مالک مشاعی میباشد ( که مالکیت نامبردگان در صفحات ۱۲۴ 
و ۱۲۶ و ۱۲۸ و ۱۳۰ دفتر ۱۴۱۵ محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد. م/الف : ۷۳۰/ف
 تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۳/۱/۲۰
تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۳/۲/۴

مسلم مرزآرا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  /دوم  اول  ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۱۰۰۰۶۶۶۲هیات  شماره  رای  برابر 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
فردیس تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم سارا جعفری فرزند محمد حسن بشماره 
شناسنامه ۰۰۱۰۷۹۹۶۶۴ صادره  ازتهران در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به 
مساحت ۱۴۰متر مربع از پلاک ۳۶۹ فرعی از ۱۶۳ اصلی واقع در فردیس خریداری از مالک 
رسمی خانم فاطمه سعیدی اردکانی محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای 

مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.۲۴۳۰
 تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۳/۰۱/۲۰ 
تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۳/۰۲/۰۵

مهتاب هاشمی-  رئیس ثبت اسناد واملاک شهرستان فردیس 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  /دوم  اول  ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۱۰۰۰۵۳۳۳هیات  شماره  رای  برابر 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
بشماره  خلیل   فرزند  محمدی  مهدی  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  فردیس 
به مساحت  احداثی  بنای  با  ازتهران در ششدانگ یک قطعه زمین  شناسنامه ۲۸۰۲ صادره  
۱۸۶متر مربع از پلاک ۳۲۰۰ فرعی از ۱۶۳ اصلی واقع در فردیس خریداری از مالکین  رسمی 
آقایان پرویز صائمی و سید مهدی رضایی محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای 
خواهد شد.۲۴۳۳   صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت 

تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۳/۰۱/۲۰ 
تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۳/۰۲/۰۵
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آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول   هیات   ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۱۰۰۰۶۶۶۹ شماره  رای  برابر 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فردیس تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضی آقای غلامحسین شجاعی واژنانی فرزند علی اصغر  بشماره شناسنامه ۱۳  صادره  
ازشهرضا در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۳۵۴.۵۵ متر مربع از پلاک ۴۶۶۸ 
فرعی از ۱۶۳ اصلی واقع در فردیس شهرک منظریه خیابان اعتمادی شرقی جنب مدرسه دخترانه 
ندای حقیقت خریداری از مالک  رسمی خانم افسانه ثابتی  محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
ماه  دو  مدت  به  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  میتوانند  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.۲۴۳۴
 تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۳/۰۱/۲۰ 
تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۳/۰۲/۰۵
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سرمربی تیم ملی وزنه برداری :

شانس جوادی برای گرفتن مدال در 
المپیک زیاد است

رییس فدراسیون بوکس :

بوکس البرز باید جایگاه 
از دست رفته را بازیابد

کارشناس فوتسال :

قهرمانی آسیا را پس می گیریم

سرمربی تیم ملی وزنه برداری ابراز امیدواری کرد میرمصطفی جوادی در رقابت های المپیک به مدال 
دست پیدا کند و روی سکو برود.

به گزارش خبرگزاری مهر، نواب نصیر شلال، سرمربی تیم ملی وزنه برداری پس از پایان رقابت های دسته 
۸۹ کیلوگر با تبریک کسب اولین سهمیه وزنه برداری ایران در المپیک پاریس گفت: با توجه به اینکه بعد 
از این مسابقات و از شروع دور جدید اردوها تا المپیک حدود صد روز فاصله داریم برنامه ریزی ما برای 
مصطفی این بود که چون نزدیک ۶ ماه از صحنه مسابقات دور بود بیاید و صحنه مسابقات را ببینید و دو 
حرکت را روی تخته بزند که همین اتفاق هم افتاد. ما برنامه اصلی مان برای المپیک است و اینجا وقتش 
نبود که بخواهیم مصطفی را در اوج آمادگی قرار دهیم. البته ما در اوزان مختلف شرایط متفاوتی داریم.

سرمربی تیم ملی وزنه برداری در ادامه افزود: در دسته ۱۰۲ کیلوگرم شرایط رضا دهدار به گونه ای است که 
باید در پوکت وزنه های خوبی بزند و افزایش رکورد داشته باشد تا بتواند سهمیه خود را قطعی کند اما در 
دسته ۸۹ خیالمان از ابتدا راحت بود و فقط می خواستیم مصطفی در صحنه رقابت دو حرکت صحیح داشته 
باشد. در مورد حرکت دوضرب مصطفی باید بگویم از نظر من این حرکت صددرصد صحیح بود، چون او پا 
را کاملا جمع کرد و فیکس کرد اما داوران خیلی تعلل داشتند در اعلام پایین، با این حال چیزی که برای 
ما اهمیت داشت این بود که مصطفی جوادی تا قبل از المپیک، یک صحنه جهانی را ببینید تا در ادامه با 
پیگیری برنامه ها بتوانیم در المپیک عملکرد خوبی داشته باشیم و او بتواند افتخاری که در مسابقات جهانی 
ریاض کسب کرد در المپیک پاریس هم تکرار کند. نصیرشلال در پاسخ به سوالی پیرامون شانس مدال 
مصطفی جوادی در المپیک پاریس گفت: ببینید در دسته ۸۹ کیلوگرم ۵-۶ وزنه بردار مدعی تقریبا در یک 
سطح رقابت می کنند که البته در میان آنها کارلوس ناسار بلغاری شرایط ویژه تری دارد. اما بین ونزوئلا، 
کلمبیا، ایتالیا، چین و مصطفی جوادی ما فاصله زیاد نیست و ما شاهد یک رقابت پیچیده خواهیم بود و هر 
کسی با بدن آماده تری در المپیک حاضر باشد شانس بیشتری برای کسب مدال خواهد داشت. البته من 
شانس مصطفی را زیاد می دانم چون او به لحاظ ذهنی، به لحاظ استعدادی و به لحاظ بدنی یک وزنه بردار 
استثنا است. او در تمرینات هم بسیار خوش فکر و مطیع رفتار می کند و با این ویژگی ها هیچ چیز برای 
مصطفی دور از دسترس نیست و فکر می کنم اگر اتفاق بدی رخ ندهد او قطعا یکی از مدعیان خواهد بود.

رییس فدراسیون بوکس با بیان اینکه البرز قهرمانان بنامی در بوکس داشته است، گفت: بوکس البرز باید 
جایگاه از دست رفته را بازیابد.

 سید روح اله حسینی، رییس فدراسیون بوکس، در مجمع انتخاباتی هیات استان البرز، ضمن تبریک به 
جهت برگزاری مجمع و انتخاب رئیس جدید هیات، گفت: این که پس از حدود یک سال و اندی وضعیت 
هیات بوکس استان البرز با تلاش های صورت گرفته از سوی اداره کل مشخص شد، جای تقدیر و تشکر 
دارد.وی افزود: حقیقتا البرز جایگاه بالایی در ورزش کشور دارد و شرایط کنونی هیات بوکس زیبنده این 
استان قهرمان پرور نیست.رییس فدراسیون بوکس با بیان اینکه بزرگترین مشکل هیئت البرز عدم اتحاد 
و همدلی است، گفت: هر کسی که دلسوز و به دنبال موفقیت و پیشرفت بوکس استان البرز است باید در 
مسیر همدلی، کنار گذاشتن اختلافات و اتحاد حرکت کند.وی با اشاره به اینکه بوکس البرز باید جایگاه 
از دست رفته را بازیابد، تصریح کرد: استان البرز در گذشته قهرمانان بنامی در بوکس داشته و با توجه به 
پتانسیل موجود هنوز نیز می تواند قهرمانان جهانی و المپیکی به بوکس کشور معرفی کند.حسینی عنوان 
کرد: با برنامه ریزی و اقدامات صورت گرفته در فدراسیون بسیار امیدواریم که در المپیک بعدی، بوکس 
ایران صاحب مدال شود.وی تصریح کرد: فدراسیون در کنار اداره کل ورزش و جوانان هر کمکی که بتواند 

برای ارتقا و رفع مشکلات بوکس استان انجام خواهد داد.

یک کارشناس فوتسال معتقد است که تیم ملی ایران برای کسب عنوان قهرمانی در جام ملت 
های آسیا باید با ژاپن رقابت کند اما در نهایت مشکلی برای ایستادن بر سکوی قهرمانی این 

رقابت ها نخواهد داشت.
به گزارش خبرنگار مهر، تیم ملی فوتسال ایران با هدایت وحید شمسایی پس از کسب عنوان 
نایب قهرمانی در تورنمنت چهارجانبه ویتنام، خود را برای جام ملت های ۲۰۲۴ آسیا که به میزبانی 

تایلند برگزار خواهد شد آماده می کند.
علی رعدی سرمربی و کارشناس فوتسال در گفت و گو با خبرنگار مهر، بررسی شرایط تیم ملی 
پرداخت و نسبت به زمان کم این تیم برای آماده سازی در مسابقات انتقاد کرد و گفت: یک تیم 
زمانی می تواند نتیجه مطلوب خود را کسب کند که شرایط مسابقه را بتواند در تمرینات پیاده 
سازی کند و فرصت کافی برای این کار را داشته باشد و همچنین مسابقات تدارکاتی با کیفیتی 
را برگزار کند. اما زمانی که تیم در مدت کوتاهی جمع می شود و در یک تورنمنت شرکت می کند 
هر اتفاقی که بیفتد روی برنامه و حساب نیست. چرا که ترکیب و برنامه تیم در زمین، باید در 

تمرین مشخص شود. 

میهنآ ن00مار <<<<<<<<<<< <<<<<<<<<<<< اروزنامه >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
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دوشنبه
۲۰ فروردین ۱۴۰۳ 

ایرانی  یک  که  بوده ام  این  موافق  همیشه  گفت:  ایران  فوتبال  پیشکسوت 
نتایج  مورد  در  اما  باشد  داشته  دست  در  را  کشورم  ملی  تیم  هدایت  سکان 
که  دارد  وجود  نظرهایی  اختلاف  شد  مطرح  آن  از  بعد  که  صحبت هایی  و 
این  در  بهتری  نتایج  می توانست  ملی  تیم  دارم  اعتقاد  چراکه  است  طبیعی 

مدت می گرفت.
محسن بیاتی نیا در گفت وگو با ایرنا، به بررسی عملکرد فوتبال ایران و تیم 
ملی در سالی که گذشت پرداخت و اظهار داشت: اگر بخواهیم به صورت کلی 
فوتبال ایران را بررسی کنیم باید گفت فوتبال ما رو به رشد نیست و نیازمند 

تغییراتی وسیع در سطحی کلان است.
وی ادامه داد: برای آنکه فوتبال ایران رشد کند و در مسیر توسعه گام بردارد 
باید به مسائلی از جمله سرمایه گذاری، لیگ پویا، جوانگرایی و نکاتی از این 
دست توجه داشت تا در نهایت در رویدادهای آسیایی و جهانی به موفقیت 
این  نتایج، گواه آن است.  این روند طی نمی شود و  اما در فوتبال ما  برسید 
باید  که  دیگری  مهم  موضوع  کرد:  خاطرنشان  کشورمان  فوتبال  کارشناس 
مورد تاکید قرار داد به بحث مدیریت در سطح کلان باز می گردد که متاسفانه 
در فوتبال ما این نکته دیده نمی شود. در مدیریت باید دید اولویت ها چیست 
و بر اساس چه راهبرد و مسیر می توان به آن دست یافت. در فوتبال ما باید 
بر اساس داشته هایی که دارد پیش رفت و طبیعی است که نمی توانیم مانند 
خود  الگوی  را  آنها  و  کنیم  برنامه ریزی  یافته  توسعه  و  پیشرفته  کشورهای 

قرار دهیم.

بیاتی نیا تصریح کرد: متاسفانه این روند در فوتبال باشگاهی هم دیده می شود، 
وقتی فوتبال حرفه ای نباشد خروجی خاصی هم ندارد چراکه اساس و پایه های 
ایران  فوتبال  در  هم  مدیریت  نمی کنیم.  رعایت  و  نداریم  را  شدن  حرفه ای 
مدیریت در فوتبال ایران ضعیف و ناکارآمد است و این را از وضعیت باشگاه ها 
و لیگ به اصطلاح حرفه ای فوتبال می توان دید. چرا باید باشگاه های لیگ 
ایران یادآور  حرفه ای ما به همه بدهکار باشند؟مربی اسبق تیم ملی فوتبال 
شد: برای کارهای بزرگ نیاز به تغییرات بزرگ است و تا این ضعف در فوتبال 

ما اصلاح نشود نباید و نمی توان انتظار معجزه داشت.
 در مدیریت یک اصطلاح است که می گوید وقتی مهم هستید که مفید باشید، 
باید تغییراتی را  وقتی مفید نیستید یعنی مهم هم نخواهید بود. مدیر خوب 
ایجاد کند که مجموعه را به سمت موفقیت راهنمایی کند اما آنچه در فوتبال 
ایران دیده می شود به ضعیف و ناکارآمدی مدیریت باز می گردد و تا این موارد 

درست نشود،  فوتبال ایران در مسیر درست گام برنخواهد داشت.
وی تصریح کرد: در سالی که گذشت نکته یا اتفاقی که بخواهیم در مورد آن 
به صورت خاص صحبت کنیم، نیست. در بحث آکادمی های فوتبال،  در حوزه 
درآمدزایی،  در بخش زیرساخت ها و در موارد دیگری که به فوتبال حرفه ای 
مرتبط باشد هیچ اتفاق خاصی رخ نداد و فقظ شاهد جابجایی مدیران از یک 

سمت به سمتی دیگر بودیم. 
باید پرسید چرا و چگونه افرادی که در ورزش دانش و تخصص و تحصیلات 
آکادمیک در این حوزه را ندارند سر از فوتبال درمی آورند و برای آن تصمیم 

می گیرند؟ مگر می شود بدون شناخت و لمس ماهیت فوتبال در خصوص آن 
برای همین است که سال ها  این موارد رعایت نمی شود و  اظهار نظر کرد؟  

فوتبال ما چهره ای گریان و نالان دارد.
راس  در  ایران  مربی  یک  حضور  خصوص  در  کشورمان  فوتبال  کارشناس 
ایرانی  یک  که  بوده ام  این  موافق  همیشه  کرد:  تاکید  ملی  تیم  فنی  کادر 
سکان هدایت تیم ملی کشورم را در دست داشته باشد اما در مورد نتایج و 
صحبت هایی که بعد از آن مطرح شد اختلاف نظرهایی وجود دارد که طبیعی 

است چراکه اعتقاد دارم فوتبال ما باید نتایج بهتری در این مدت می گرفت.
گرفت،  درس  آن  از  باید  که  داشت  درس هایی  جام  این  داد:  ادامه  وی 
کره جنوبی با آن همه هزینه و امکاناتی که در اختیار یورگن کلینزمن آلمانی 
به  و  نمی رسد  نتیجه  به  او  با  دید  اما وقتی  به مسابقات گذاشت  پا  داد  قرار 
اصطلاح مزیتی به فوتبال کره اضافه نمی کند بدون تعارف او را کنار گذاشت. 
همین کار را قطر با کی روش کرد و نتیجه اش را هم گرفت اما آیا در فوتبال 
ما این شجاعت وجود دارد؟ آیا مدیران ما این قدرت را دارند چنین برخوردهای 

سریع و قاطعانه ای را از خود نشان بدهند؟
بیاتی نیا گفت:  فراموش نکنیم پشت هر موفقیت، واژه ای به نام شجاعت است. 
در کنار آن باید برنامه ریزی، صبوری و خرد جمعی هم باشد اما کدام یک از 
این موارد در فوتبال ما وجود دارد؟  دست آورد فوتبال ما در سالی که گذشت 
نگاه  ما  باشگاهی  فوتبال  به  دنبال می کنیم، کجاست؟   بود و هدفی که  چه 

کنید، درآمدزایی وجود ندارد و تیم ها بدهکار هستند.

پیشکسوت فوتبال ایران :

شرایط حرفه ای شدن در فوتبال را نداریم

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

شماره  و   ۱۴۰۲/۱۱/۱۵ مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۱۹۷۴ شماره  آرای  برابر 
 ۱۴۰۲/۱۱/۱۵ مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۱۹۷۶ شماره  و   ۱۴۰۲/۱۱/۱۵ ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۱۹۷۵مورخ 
۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۱۹۷۸ مورخ  و شماره    ۱۴۰۲/۱۱/۱۵ ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۱۹۷۷ مورخ  و شماره 
۱۴۰۲/۱۱/۱۵ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرج ـ ناحیه یک تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضیان خانم خدیجه 
آقای  و  مشاع  نیم  و  دانگ  یک  به  نسبت   ۴۷۶ شناسنامه  شماره  به  محمود  فرزند  حامدیزدان  سلطان 
مسعود میرزائی فرزند مظفر به شماره شناسنامه ۱۳۸ نسبت به یک دانگ و نیم مشاع و ورثه اقای الیاس 
منصوری عبارتند از خانم ویکتوریا نادری فرزند حسین به شماره شناسنامه ۶۴۵ همسر نسبت به بهای 
ثمنیه هفتاد و پنج صدم دانگ مشاع و خانم آرزو منصوری فرزند الیاس به شماره شناسنامه ۹۵۷ نسبت به 
بیست و پنج صدم دانگ مشاع به استثنای بهای ثمنیه از هفتاد و پنج صدم دانگ مشاع از شش دانگ و آقای 
آرش منصوری فرزند الیاس به شماره شناسنامه ۱۴۵ نسبت به پنجاه صدم دانگ مشاع به استثنای بهای 
ثمنیه از هفتاد و پنج صدم دانگ مشاع و آقای رضا حسینی طالقانی فرزند قربانعلی به شماره شناسنامه ۲ 
نسبت به یک دانگ و نیم دانگ مشاع و خانم ویکتوریا نادری فرزند حسین به شماره شناسنامه ۶۴۵ نسبت 
به هفتادو پنج صدم دانگ مشاع ، به صورت شش دانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۸۸/۲۷ 
متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک ۲۸۵۳ فرعی از ۱۵۴ اصلی واقع در حسن آباد خریداری از مالکین 
رسمی خانم خدیجه سلطان حامدیزدان و آقای یوسف غفوری و خانم مهوش فقیه زاده عربشاهی و آقای 
مرتضی محمدی طبق قولنامه و وکالتی و سند رسمی شماره ۱۸۰۵۴ مورخ ۷۵/۱/۳۰ دفترخانه ۳۳ کرج 
) توضیحا خانم خدیجه سلطان حامدیزدان مالک مشاعی میباشد ( که مالکیت نامبردگان در صفحات ۱۲۴ 
و ۱۲۶ و ۱۲۸ و ۱۳۰ دفتر ۱۴۱۵ محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد. م/الف : ۷۳۰/ف
 تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۳/۱/۲۰
تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۳/۲/۴

مسلم مرزآرا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  /دوم  اول  ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۱۰۰۰۶۶۶۲هیات  شماره  رای  برابر 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
فردیس تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم سارا جعفری فرزند محمد حسن بشماره 
شناسنامه ۰۰۱۰۷۹۹۶۶۴ صادره  ازتهران در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به 
مساحت ۱۴۰متر مربع از پلاک ۳۶۹ فرعی از ۱۶۳ اصلی واقع در فردیس خریداری از مالک 
رسمی خانم فاطمه سعیدی اردکانی محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای 

مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.۲۴۳۰
 تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۳/۰۱/۲۰ 
تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۳/۰۲/۰۵

مهتاب هاشمی-  رئیس ثبت اسناد واملاک شهرستان فردیس 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  /دوم  اول  ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۱۰۰۰۵۳۳۳هیات  شماره  رای  برابر 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
بشماره  خلیل   فرزند  محمدی  مهدی  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  فردیس 
به مساحت  احداثی  بنای  با  ازتهران در ششدانگ یک قطعه زمین  شناسنامه ۲۸۰۲ صادره  
۱۸۶متر مربع از پلاک ۳۲۰۰ فرعی از ۱۶۳ اصلی واقع در فردیس خریداری از مالکین  رسمی 
آقایان پرویز صائمی و سید مهدی رضایی محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای 
خواهد شد.۲۴۳۳   صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت 

تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۳/۰۱/۲۰ 
تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۳/۰۲/۰۵

مهتاب هاشمی-  رئیس ثبت اسناد واملاک شهرستان فردیس 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول   هیات   ۱۴۰۲۶۰۳۳۱۰۱۰۰۰۶۶۶۹ شماره  رای  برابر 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فردیس تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضی آقای غلامحسین شجاعی واژنانی فرزند علی اصغر  بشماره شناسنامه ۱۳  صادره  
ازشهرضا در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۳۵۴.۵۵ متر مربع از پلاک ۴۶۶۸ 
فرعی از ۱۶۳ اصلی واقع در فردیس شهرک منظریه خیابان اعتمادی شرقی جنب مدرسه دخترانه 
ندای حقیقت خریداری از مالک  رسمی خانم افسانه ثابتی  محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
ماه  دو  مدت  به  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  میتوانند  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ ،رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.۲۴۳۴
 تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۳/۰۱/۲۰ 
تاریخ انتشار نوبت دوم : ۱۴۰۳/۰۲/۰۵

مهتاب هاشمی-  رئیس ثبت اسناد واملاک شهرستان فردیس 

سرمربی تیم ملی وزنه برداری :

شانس جوادی برای گرفتن مدال در 
المپیک زیاد است

رییس فدراسیون بوکس :

بوکس البرز باید جایگاه 
از دست رفته را بازیابد

کارشناس فوتسال :

قهرمانی آسیا را پس می گیریم

سرمربی تیم ملی وزنه برداری ابراز امیدواری کرد میرمصطفی جوادی در رقابت های المپیک به مدال 
دست پیدا کند و روی سکو برود.

به گزارش خبرگزاری مهر، نواب نصیر شلال، سرمربی تیم ملی وزنه برداری پس از پایان رقابت های دسته 
۸۹ کیلوگر با تبریک کسب اولین سهمیه وزنه برداری ایران در المپیک پاریس گفت: با توجه به اینکه بعد 
از این مسابقات و از شروع دور جدید اردوها تا المپیک حدود صد روز فاصله داریم برنامه ریزی ما برای 
مصطفی این بود که چون نزدیک ۶ ماه از صحنه مسابقات دور بود بیاید و صحنه مسابقات را ببینید و دو 
حرکت را روی تخته بزند که همین اتفاق هم افتاد. ما برنامه اصلی مان برای المپیک است و اینجا وقتش 
نبود که بخواهیم مصطفی را در اوج آمادگی قرار دهیم. البته ما در اوزان مختلف شرایط متفاوتی داریم.

سرمربی تیم ملی وزنه برداری در ادامه افزود: در دسته ۱۰۲ کیلوگرم شرایط رضا دهدار به گونه ای است که 
باید در پوکت وزنه های خوبی بزند و افزایش رکورد داشته باشد تا بتواند سهمیه خود را قطعی کند اما در 
دسته ۸۹ خیالمان از ابتدا راحت بود و فقط می خواستیم مصطفی در صحنه رقابت دو حرکت صحیح داشته 
باشد. در مورد حرکت دوضرب مصطفی باید بگویم از نظر من این حرکت صددرصد صحیح بود، چون او پا 
را کاملا جمع کرد و فیکس کرد اما داوران خیلی تعلل داشتند در اعلام پایین، با این حال چیزی که برای 
ما اهمیت داشت این بود که مصطفی جوادی تا قبل از المپیک، یک صحنه جهانی را ببینید تا در ادامه با 
پیگیری برنامه ها بتوانیم در المپیک عملکرد خوبی داشته باشیم و او بتواند افتخاری که در مسابقات جهانی 
ریاض کسب کرد در المپیک پاریس هم تکرار کند. نصیرشلال در پاسخ به سوالی پیرامون شانس مدال 
مصطفی جوادی در المپیک پاریس گفت: ببینید در دسته ۸۹ کیلوگرم ۵-۶ وزنه بردار مدعی تقریبا در یک 
سطح رقابت می کنند که البته در میان آنها کارلوس ناسار بلغاری شرایط ویژه تری دارد. اما بین ونزوئلا، 
کلمبیا، ایتالیا، چین و مصطفی جوادی ما فاصله زیاد نیست و ما شاهد یک رقابت پیچیده خواهیم بود و هر 
کسی با بدن آماده تری در المپیک حاضر باشد شانس بیشتری برای کسب مدال خواهد داشت. البته من 
شانس مصطفی را زیاد می دانم چون او به لحاظ ذهنی، به لحاظ استعدادی و به لحاظ بدنی یک وزنه بردار 
استثنا است. او در تمرینات هم بسیار خوش فکر و مطیع رفتار می کند و با این ویژگی ها هیچ چیز برای 
مصطفی دور از دسترس نیست و فکر می کنم اگر اتفاق بدی رخ ندهد او قطعا یکی از مدعیان خواهد بود.

رییس فدراسیون بوکس با بیان اینکه البرز قهرمانان بنامی در بوکس داشته است، گفت: بوکس البرز باید 
جایگاه از دست رفته را بازیابد.

 سید روح اله حسینی، رییس فدراسیون بوکس، در مجمع انتخاباتی هیات استان البرز، ضمن تبریک به 
جهت برگزاری مجمع و انتخاب رئیس جدید هیات، گفت: این که پس از حدود یک سال و اندی وضعیت 
هیات بوکس استان البرز با تلاش های صورت گرفته از سوی اداره کل مشخص شد، جای تقدیر و تشکر 
دارد.وی افزود: حقیقتا البرز جایگاه بالایی در ورزش کشور دارد و شرایط کنونی هیات بوکس زیبنده این 
استان قهرمان پرور نیست.رییس فدراسیون بوکس با بیان اینکه بزرگترین مشکل هیئت البرز عدم اتحاد 
و همدلی است، گفت: هر کسی که دلسوز و به دنبال موفقیت و پیشرفت بوکس استان البرز است باید در 
مسیر همدلی، کنار گذاشتن اختلافات و اتحاد حرکت کند.وی با اشاره به اینکه بوکس البرز باید جایگاه 
از دست رفته را بازیابد، تصریح کرد: استان البرز در گذشته قهرمانان بنامی در بوکس داشته و با توجه به 
پتانسیل موجود هنوز نیز می تواند قهرمانان جهانی و المپیکی به بوکس کشور معرفی کند.حسینی عنوان 
کرد: با برنامه ریزی و اقدامات صورت گرفته در فدراسیون بسیار امیدواریم که در المپیک بعدی، بوکس 
ایران صاحب مدال شود.وی تصریح کرد: فدراسیون در کنار اداره کل ورزش و جوانان هر کمکی که بتواند 

برای ارتقا و رفع مشکلات بوکس استان انجام خواهد داد.

یک کارشناس فوتسال معتقد است که تیم ملی ایران برای کسب عنوان قهرمانی در جام ملت 
های آسیا باید با ژاپن رقابت کند اما در نهایت مشکلی برای ایستادن بر سکوی قهرمانی این 

رقابت ها نخواهد داشت.
به گزارش خبرنگار مهر، تیم ملی فوتسال ایران با هدایت وحید شمسایی پس از کسب عنوان 
نایب قهرمانی در تورنمنت چهارجانبه ویتنام، خود را برای جام ملت های ۲۰۲۴ آسیا که به میزبانی 

تایلند برگزار خواهد شد آماده می کند.
علی رعدی سرمربی و کارشناس فوتسال در گفت و گو با خبرنگار مهر، بررسی شرایط تیم ملی 
پرداخت و نسبت به زمان کم این تیم برای آماده سازی در مسابقات انتقاد کرد و گفت: یک تیم 
زمانی می تواند نتیجه مطلوب خود را کسب کند که شرایط مسابقه را بتواند در تمرینات پیاده 
سازی کند و فرصت کافی برای این کار را داشته باشد و همچنین مسابقات تدارکاتی با کیفیتی 
را برگزار کند. اما زمانی که تیم در مدت کوتاهی جمع می شود و در یک تورنمنت شرکت می کند 
هر اتفاقی که بیفتد روی برنامه و حساب نیست. چرا که ترکیب و برنامه تیم در زمین، باید در 

تمرین مشخص شود. 
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بزرگراه  مسیر  از  کیلومتر   ۳ آزادسازی  با  گفت:  کرج  شهردار 
شمالی)شهید سپهبد قاسم سلیمانی( در روزهای اخیر که پس از ۹ 
سال پیگیری اتفاق افتاد، هم اکنون ۹۵ درصد اراضی واقع شده در 

مسیر بزرگراه آزادسازی شده است.
مهرداد کیانی این مطلب را اعلام کرد و افزود: حمایت و پشتیبانی 
دادستان و صدور مجوز از سوی ایشان برای اعمال ماده ۹ در این 
در  توقف،  ها  از سال  مذکور پس  معارضات  رفع  باعث شد  اراضی، 

کوتاهترین زمان ممکن عملیاتی شود.
کیانی اضافه کرد: این سه کیلومتر مساحتی معادل ۶ هکتار از اراضی 
کل  معارضین  از  درصد   ۵ شامل  و  داده  تشکیل  را  مسیر  در  واقع 
اراضی  از  درصد   ۹۰ این  از  پیش  تا  اینکه  بیان  با  است.وی  پروژه 
دارای معارض پروژه آزادسازی شده بود، اضافه کرد: با افزوده شدن 
۵ درصد دیگر هم اکنون ۹۵ درصد اراضی پروژه آزادسازی شده و 
برای اجرای عملیات احداث در اختیار معاونت فنی عمرانی و شرکت 

کنارگذر شمالی قرار داده شده است.
این مسئول ادامه داد: بر این اساس در روزهای اخیر دیواره های هلی 
تلاش  با  محدوده  این  در  موجود  شخصی  ویلاهای  و  کوپترسازی 
تیمی از همکاران شهرداری آزادسازی و تخریب شد که این امر به 

پیشرفت هر چه سریعتر پروژه کمک خواهد کرد.
شهردار کرج خاطرنشان کرد: با آزادسازی و تخریب سازه های موجود 
اتوبان  به  آن  اتصال  و  کرج  شمالی  آزادراه  احداث  اراضی،  این  در 

کرج - قزوین ممکن می شود.
فنی  معاون  و  شهردار  شهر،  شورای  اعضای  حضور  با  درجلسه ای 
فردیس  اعضای شورای شهر  و  کرج، شهردار  عمرانی شهرداری  و 
توافقاتی برای اجرای نهایی پروژه تقاطع غیر هم سطح شیخ آباد با 

ریل راه آهن گرفته شد.
وی با اعلام این خبر گفت: احداث تقاطع غیر همسطح شیخ آباد یکی 
از پروژه هایی است که موجب رفع معضل ترافیکی در این منطقه کم 

برخوردار می شود.
شهردار کرج با اشاره به اینکه تردد در این منطقه برای شهروندان 
ایجاد  شهروندان  سلامت  و  ترافیک  زمینه  در  خصوصا  مشکلاتی 
توافقاتی صورت  از سال ۹۱  این معضلات،  رفع  برای  کرده، گفت: 

قسمت  در  پروژه  این  از  درصد   ۴۰ تا   ۳۰ حدود  افزود:  گرفت.وی 
ضلع جنوب ریل راه آهن در محدوده شهر فردیس قرار دارد بر همین 
جلسه ای  فردیس  شهر  شورای  اعضای  و  شهردار  اتفاق  به  اساس 

جهت هماهنگی های لازم برگزار شد.
وی ادامه داد: در این جلسه در رابطه با طرح نهایی، انتخاب پیمانکار 
همچنین نحوه تامین اعتبار از سمت دو شهر به تناسب حجم کاری 

تصمیماتی گرفته شد.

شهردار کرج:

۹۵ درصد اراضی بزرگراه شمالی آزادسازی شد
 رئیس سازمان ثبت اسناد و املاک  کشور :

صدور نخستین سند اعیانی قانون جهش تولید 
دانش بنیان در البرز

نخستین سند اعیانی توسط سازمان ثبت در اجرای قانون جهش تولید دانش بنیان به نام 
صندوق پژوهش فناوری غیردولتی استان البرز صادر شد.

به گزارش خبرگزاری تسنیم از کرج، حسن بابایی رئیس سازمان ثبت اسناد و املاک با 
با  تولید  این سازمان در راستای تحقق شعار سال »جهش  اقدامات  برنامه ها و  به  اشاره 
سرمایه گذاری  تسهیل  راستای  در  املاک  و  اسناد  ثبت  سازمان  گفت:  مردم«  مشارکت 
بخش خصوصی، تقویت زیست بوم فناوری و حمایت از شرکت ها و موسسات دانش بنیان 
و همچنین توسعه اقتصاد دانش  بنیان، صدور سند برای ساختمان هایی که توسط بخش 
خصوصی و تعاونی در اراضی پارک علم و فناوری احداث می شوند را در دستور کار خود 

قرار داده است.
وی از صدور اولین سند اعیانی توسط این سازمان در اجرای بند چ ماده ۴ قانون جهش 
تولید دانش بنیان به نام صندوق پژوهش فناوری غیردولتی استان البرز خبر داد و گفت: 
اجرای این تکلیف قانونی، علاوه بر تشویق سرمایه گذاری بخش خصوصی، روند دریافت 

تسهیلات برای شرکت های دانش بنیان را همواره خواهد کرد.
به  اشاره  با  خود  از صحبت های  دیگری  بخش  در  املاک  و  اسناد  ثبت  سازمان  رئیس 
فرآیند های طی شده در سال گذشته در زمینه الکترونیکی شدن امضا ها و پرداخت ها در 
ثبت و تغییرات شرکت ها، اظهار کرد: در پایان سال ۱۴۰۲ شاهد ۶۴ هزار و ۸۳۲ امضا و 
پرداخت الکترونیک برای تاسیس شرکت ها و ۳۵۲ هزار و ۲۷۵ امضای الکترونیک برای 
مراجعه  گذشته،  سال  فرآیند طی  این  اجرای  نتیجه  در  بودیم؛  تغییرات شرکت ها  آگهی 

حضوری مردم به مراکزثبت شرکت ها، ۴۱۷ هزار و ۱۰۳ فقره کاهش داشت.

مدیر منطقه ۹ شهرداری کرج :

اجرای طرح بهبود و نگهداشت شهر به صورت 
مستمر ادامه دارد 

مدیر منطقه ۹ شهرداری کرج گفت: طرح بهبود و نگهداشت شهر با هدف رفع نیازهای شهروندان 
با تلاش معاونت اجرایی محیط زیست و خدمات شهری و فضای سبز منطقه به صورت مستمر 

انجام می شود.
حسین عطایی طرح بهبود و نگهداشت شهری در راستای ارتقاء بهداشت محیط شهری و تأمین 
سلامت شهروندان، با هدف فراهم آوردن محیط مناسب و زیبای زندگی شهری برای ساکنان و 
امور خدمات شهری به همت اکیپ های چندگانه تنظیف منطقه در محله چهارصد دستگاه  ارتقاء 

اجرایی شده است.
حسین عطایی افزود: در این طرح اقداماتی مثل پاکسازی معابر و خیابان ها، جمع آوری خاک و نخاله، 
نیوجرسی ها، تابلوهای تبلیغاتی غیرمجاز، خودروهای فرسوده، رفع سدمعبر عمومی و شست و شو و 

رنگ آمیزی سطل های زباله مکانیزه و جداره ها انجام پذیرفت.  
وی افزود: از مهم ترین ویژگی های زیست پذیری شهری، حفظ و ارتقای نظافت و بهداشت محیطی 
ذاتی  بدیهیات یک جامعه شهری و جز نخستین وظایف  به عنوان  امری که  در یک شهر است؛ 
را  زیستن  امکان  می تواند  زمان  کوتاه ترین  در  حتی  آن  اجرای  عدم  و  می آید  شمار  به  شهرداری 
غیرممکن کند. عطایی گفت: در همین راستا عوامل محیط زیست وخدمات شهری درقالب چندین 
اکیپ در محله چهارصد دستگاه با انجام امور به شکل هم افزایی تیمی و مستمر، پاکسازی محله 

مذکور و معابر بصورت کلی به نحو مطلوب و رضایت بخش اقدام نمود.

آگهي مناقصه عمومی 

شناسه آگهی :۱۴89۴۳

اداره كل نوسازي ،توسعه و تجهيز مدارس استان البرز در نظردارد به استناد قانون برگزاري مناقصات و آئين نامه  هاي اجرايي آن ، مناقصات عمومي ذيل با مشخصات مندرج در اسناد مناقصه را از طريق سامانه تداركات الکترونيکی دولت 
برگزار نمايد، بدين منظور از كليه اشخاص حقوقی واجد شرايط كه صلاحيت و سوابق اجرايی و تخصصی موضوع را دارا می باشند دعوت می نمايد  جهت كليه مراحل برگزاری مناقصه به درگاه سامانه تداركات الکترونيکی دولت )ستاد ايران( 

به آدرس www.setadiran.ir مراجعه نمايند . تاريخ انتشار فراخوان در سامانه تاريخ  1403/02/05 می باشد .
آخرين مهلت زمانی دريافت اسناد مناقصه از سامانه :  ساعت 14 مورخه 1403/02/08

آخرين مهلت زمانی ارائه پيشنهاد رديف 1 و 2  :  ساعت 14 مورخه 1403/02/22
گشايش پاكات ارزيابی كيفی رديف 1 و 2  : ساعت 9 صبح مورخه  1403/02/23

آخرين مهلت زمانی ارائه پيشنهاد رديف 3 و 4  :  ساعت 14 مورخه 1403/02/18
گشايش پاكات مناقصات رديف 3 و 4  : ساعت 9 صبح مورخه  1403/02/19  

مبلغ تضمين شركت در فرايند ارجاع كار : مطابق مبلغ ذكر شده فوق كه به صورت اصل فيش واريز وجه نقد به حساب سپرده بانکی اداره كل، ضمانتنامه بانکی به نفع كارفرما ، اوراق مشاركت بي نام و يا يکی از صورتهاي  مشروحه  براساس 
بخشنامه شماره 123402/ت 50659 ه تاريخ 09/22/ 94 تصويب نامه هيئت وزيران است كه بايد همراه با اسناد مناقصه ضمن بارگذاري در سامانه درپاكت ))الف(( بصورت فيزيکی به دستگاه مناقصه گزار تسليم شود.

شرايط شركت در مناقصه:
1- درج آگهی جهت اطلاع بوده و هيچگونه تعهدی را برای دستگاه مناقصه گزار ايجاد نمی كند و همچنين كارفرما مختار به لغو يا تمديد مناقصات می باشد.

2- ساير جزئيات و شرايط در اسناد مناقصه درج شده است.
3- اين آگهی در سايت پايگاه ملی مناقصات به نشانی http://iets.mporg.ir قابل رويت می باشد.

اطلاعات تماس اداره كل نوسازی، توسعه وتجهيزمدارس استان البرز جهت دريافت اطلاعات بيشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاكتهای الف :
آدرس: كرج ،عظيميه،  بلوار اقاقيا ،ضلع شمال ميدان بعثت،خيابان سرو ، كدپستی : 75611-31558 تلفن : 32518802   فاكس : 32531662

نوبت دوم

آیین افتتاحیه مسابقات ورزشی جام شهدای مهارت در البرز

کارکنان  مهارت  شهدای  جام  ورزشی  مسابقات  افتتاحیه  آیین 
البرز در  سازمان آموزش فنی و حرفه ای کشور به میزبانی استان 
ورزشی  رشته   ۵ در  ورزشکار   ۳۶۰ حضور  با  مربی  تربیت  مرکز 

برگزار شد.
بهزاد غفاری بیان داشت: ۳۶۰ نفر از کارکنان سازمان فنی حرفه ای 

سراسر کشور در پنج رشته  فوتسال، والیبال، دارت، شطرنج و تنیس 
روی میز به میزبانی اداره کل آموزش و فنی حرفه ای استان البرز 

رقابت می کنند.
اینکه  بیان  با  البرز  استان  برگزاری جام شهدای مهارت در   وی؛ 
ورزش  کارکنان،  بین  در  انگیزه  و  نشاط  ایجاد  الزامات  از  یکی 
است، عنوان کرد: این مسابقات از چهارم لغایت ششم اردیبهشت 
برای بانوان، و سیزدهم تا شانزدهم اردیبهشت ماه سال جاری در 

شهرستان کرج برگزار خواهد شد.
و  کرد  ارزیابی  مثبت  استان  در  را  جام  این  برگزاری  مسئول  این 
اظهار داشت: شناسایی و کشف استعدادهای برتر ورزشی از مزایای 
و  ورزش  توسعه  برای  مناسب  فرصتی  و  بوده  مسابقاتی  چنین 

گسترش فرهنگ تعالی ورزش است.
مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان البرز با بیان اینکه دو نفر 
آقایان در این رویداد ورزشی شرکت  البرزی در رشته دارت ویژه 

مسابقات  این  میزبان  بار  اولین  برای  البرز  استان  افزود:  کرده اند، 
ورزشی،  باشگاه های  بالای  هزینه های  به  اشاره  با  است.غفاری 
با هزینه  بیشتری  امکانات ورزشی  تا  از مسئولان درخواست کرد 
کم یا رایگان در اختیار کارمندان این اداره کل قرار دهند تا بتوان 
به  کشوری  مسابقات  در  هم  و  داد  ارتقا  را  کارکنان  هم سلامت 

موفقیت های چشمگیرتری برسیم.
مشخصات شرکت کنندگان بانوان: 

۱۲ نفر شنا؛ دارت، تنیس روی میز هر کدام ۶ نفر به طور جداگانه 
و ۷ تیم والیبال برای بانوان در این جام شرکت کرده اند که جمعا 

۱۳۰ نفر در این مسابقات به رقابت می پردازند.
مشخصات شرکت کنندگان آقایان: 

۱۵ نفر شنا؛ دارت، تنیس روی میز هر کدام ۶ نفر به طور جداگانه 
و ۸ تیم والیبال و ۸ تیم فوتسال آقایان در این جام شرکت کرده اند 

که جمعا ۲۳۰ نفر در این مسابقات به رقابت می پردازند.


